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درخواست استانداراصفهان ازرئیس قوه قضائیه درنشست بازآفرینی شهری مطرح شد:

پیگیری موضوع فرونشست در سطح ملی
5

مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان مطرح کرد:

شناسایی و اصلاح اجناس تقلبی در پالایشگاه با همکاری نهادهای اطلاعاتی
6

 اخبار اصفهان  آیین رونمایی از صندوق توسـعه 
فیلم هـای کـودکان و نوجوانـان بـا نـام »پروانـه« در 
بنیاد سـینمایی فارابی برگزار شـد. این آییـن با حضور 
سـیدمهدی جوادی، مدیرعامل بنیاد سینمایی فارابی، 
مجتبی شـاهمرادی معاون شـهردار و رئیس سازمان 
فرهنگـی و اجتماعی و ورزشـی شـهرداری اصفهان، 
حبیب ایل بیگی، حسین ریگی، سـعید ترخانی، سعید 
خانی، نازنین پیـرکاری، محمـد حمـزه ای و جمعی از 

فعالان هنری و سـینمایی برپا شـد.

تلاش می کنیـم اصفهان قطـب کودک 
و نوجوان در کشور شود

مجتبی شـاهمرادی معاون شـهردار و رئیس سازمان 
فرهنگی و اجتماعی و ورزشی شـهرداری اصفهان در 
این مراسـم به تشـریح اقدامات انجـام شـده در حوزه 
فیلم هـای کـودکان و نوجوانـان پرداخـت و گفـت: 
خوشـحالم کـه مجـدداً چـرخ جشـنواره بین المللـی 
فیلم هـای کـودک و نوجـوان اصفهـان چرخیـد و 
امیدوارم سـال آینده در اصفهان میزبان شـما باشـیم.

رئیـس سـازمان فرهنگـی و اجتماعـی و ورزشـی 
شـهرداری اصفهان خاطرنشـان کرد: تـاش کردیم 
بـا تأسـیس صنـدوق توسـعه فیلم هـای کـودکان و 
نوجوانان )پروانه( و کمک دوسـتان سازمان سینمایی 
و بنیاد سـینمایی فارابی که انصافاً بر کار حسن نظارت 
داشـتند، تغییـر ویـژه ای را در جشـنواره بین المللـی 
فیلم هـای کـودکان و نوجوانـان ایجـاد کنیـم تـا 
فیلم هـای خـوب و جذابـی را در حوزه کودکان شـاهد 

باشـیم.
شـاهمرادی بـا بیـان اینکه تـاش مـا این اسـت که 
اصفهـان را بـه قطـب کـودک و نوجـوان در کشـور 
تبدیل کنیـم، تصریح کـرد: بـرای تحقق این مسـاله 
تـاش داریم تـا مجموعه رخدادهـای برگزارشـده در 
حـوزه کـودک و نوجوان بـه صـورت پویاتـری برگزار 
کنیم و جشـنواره فیلم کـودکان و نوجوان و جشـنواره 
بین المللی نقاشـی کودک و نوجوان )پوپـک( از جمله 

سـتون های آن هسـتند.
وی خاطرنشـان کرد: چندسـالی است شـهر اصفهان 
به شـبکه دوسـتدار کودک پیوسـته اسـت و در نتیجه 
تاش می کنیم که در روح و کالبد شـهر نـگاه ویژه ای 
به آتیه سازان شـهر داشـته باشـیم و از این بابت بسیار 
خوشـحالم و طبیعتـاً حضـور مـا در ایـن صنـدوق به 
واسـطه حضـور گـرم و پذیـرش و فیلم هـای خـوب 
شماسـت کـه کمـک می کنـد کـه سـینمای کودک 

همـواره در ایـران پررونق باقـی بماند.

صنـدوق پروانـه سـینمای کـودک و 
نوجوان را پرفروغ خواهد کرد

سـیدمهدی جوادی مدیرعامل بنیاد سـینمایی فارابی 
در ایـن مراسـم به تشـریح جزییـات صندوق توسـعه 
فیلم هـای کـودک و نوجوانـان پرداخت و گفت: سـی 
و پنجمیـن جشـنواره بین اللملی فیلم های کـودکان و 
نوجوانان در تاریخ ۱۰ تا ۱۶ مهر سـال ۱۴۰۲ در شـهر 
زیبای اصفهان برگزار خواهد شـد و خیلی خوشـحالم 
کـه امـروز می توانیـم از صنـدوق پروانـه یـا توسـعه 

فیلم هـای کـودکان و نوجـوان رونمایـی کنیم.
وی ادامـه داد: مـا نخسـتین دغدغه مـان این بـود که 
جشـنواره در خدمـت و مقـوم تولیـدات آثار سـینمایی 
کودکان و نوجوانان باشـد. خاطرم هسـت در روزهایی 
ابتدایـی که به اینجـا آمـده بـودم، بارها بر این مسـاله 
تاکیـد کـردم تمـام بررسـی های مـا ایـن بود کـه اگر 
بخواهیم جشـنواره را بـدون پشـتوانه پایـدار در حوزه 
سـینمای کودک و نوجـوان برگـزار کنیـم، صرفاً یک 
جشـنواره با آثـار جشـنواره ای خواهد بود کـه ماحصل 
آن در حـوزه اکـران و بـرای مخاطـب دسـتاورد قابل 

قبولـی نخواهـد بود.
جـوادی تصریـح کـرد: طراحـی صنـدوق توسـعه 
فیلم هـای کـودک و نوجـوان یکـی از مهمتریـن 
اقداماتـی بـود کـه بـرای برگـزاری جشـنواره بهتر و 
به سـازی در این حـوزه انجـام دادیـم. این صنـدوق با 
مشارکت شـهرداری اصفهان، بنیاد سینمایی فارابی و 
مشـارکت نهادهای سـرمایه گذاری تاش دارد تا یک 
زیرسـاخت پایدار بـرای توسـعه سـینمای پرمخاطب 

کـودک و نوجـوان ایجـاد کند.
مدیرعامل بنیاد سـینمایی فارابی خاطرنشان کرد: من 

امیدوارم که به پشـتوانه این صندوق، سینمای کودک 
و نوجوان که در سـال های گذشـته کمـی کم فروغ تر 
نسـبت بـه دهه هـای گذشـته شـده اسـت، پرفـروغ 
شـده و فیلم هـای تولیـد کنیم کـه مخاطـب کودک 
ما راغـب بـه دیـدن آن آثار باشـند و بـرای دیـدن آن 

به سـینماها بروند.
جـوادی تصریـح کـرد: بـا افتتـاح ایـن صنـدوق کـه 
فراخـوان آن بـزودی منتشـر خواهد شـد، از دوسـتان 
می خواهیـم کـه طرح هـا و ایده هـا و کارهـای خـود 
را بـرای صنـدوق بفرسـتند. ایـن طرح هـا و ایده هـا 
در صنـدوق ارزیابـی شـده و مـا بـرای منتخبیـن 
کمک هزینـه ای را در نظـر خواهیـم گرفـت کـه وجه 
اقتصادی و بازگشـت پذیری سـرمایه صنـدوق لحاظ 
خواهد شـد چراکه رویـه صندوق در راسـتای توسـعه 
سـینمای کـودک و نوجـوان بـوده و صرفـاً رویکـرد 

حمایتـی نخواهـد داشـت.
سـرمایه گذاری در این صندوق ذخیره ای بـرای تداوم 
تولیـدات سـینمایی در حوزه کـودک و نوجوان اسـت 
کـه اگرچـه ایـن روزهـا بـا صنـدوق حداقلـی روبه رو 
هسـتیم اما این مـژده را باید بدهیـم که بـا توافقی که 
بانک ها و برخی سـرمایه گذاران شده اسـت، به زودی 
این صنـدوق یکـی از بزرگترین سـرمایه گذاران حوزه 

کـودک و نوجوان خواهد شـد.
در این مراسـم از آرم لوگو صندوق توسعه فیلم کودک 
و نوجـوان رونمایی شـد و در پایان نهالـی نیز همزمان 
بـا روز درختـکاری توسـط اهالی سـینمای کـودک و 

نوجوان کاشـته شد.

صندوق توسعه فیلم های کودکان و نوجوانان رونمایی شد؛

تلاش برای تبدیل اصفهان به قطب کودک و نوجوان

بیاییـد یاور کنیـم و هیچ تردیدی نداشـته باشـیم  
که توجـه به دیپلماسـی نـوروزی موجـب تقویت 
دیپلماسـی عمومی نیز خواهد شـد و به سیاسـت 
خارجی مـا نیز کمـک خواهـد کرد. هر کشـوری 
که از چنیـن ویژگی منحصـر به فـردی برخوردار 
اسـت باید بـه خـود ببالـد و نهایـت بهـره را از آن 

. د ببر
نوروز با پیشـینه کهـن چندین هزارسـاله در حوزه 
تمـدن ایرانـی همـواره مـورد توجـه بوده اسـت؛ 
گسـتره جغرافیایـی و میـزان تأثیرگـذاری آن در 

بیـن ملت ها سـبب شـده تـا ایـن آیین عـاوه بر 
کشـور ما، در دیگر کشـورهای همجوار در غرب، 
شـرق، شـمال و جنوب و کشـورهای حوزه تمدن 
ایرانی از آسـیای مرکـزی، قفقاز تا آسـیای صغیر 
و خاورمیانـه مانند عراق و سـوریه و مصـر و حتی 
در بالـکان بیـن علویـان آلبانی هم جشـن گرفته 
شـود. ایـن آییـن باسـتانی می توانـد بـه عنـوان 
زمینه ای برای همگرایی منطقه ای بین کشـورها 
تبدیـل شـود و در این میـان دیپلماسـی فرهنگی 
عاملـی مهـم بـرای ایـن همگرایـی اسـت چـرا 

که جشـن نـوروز با عنـوان »دیپلماسـی نـوروز« 
می تواند ظرفیت عظیمـی را در ایـن زمینه فراهم 
کنـد. موضوعـات سیاسـی، اقتصـادی و نظامـی 
ابزارهـای مهمی بـرای پیشـبرد منافع کشـورها 
تأمیـن می شـود امـا دیپلماسـی فرهنگـی بـه 
عنـوان ابـزاری مکمـل، آنچنـان اهمیت داشـته 
کـه کشـورهای قدرتمنـد در عرصه جهانـی قادر 

به چشـم پوشـی از آن نیسـتند. 

کارشناس مسائل بین الملل

امیر احمد احدیان
سرمقالـــه
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رونق اقتصاد کشور با دیپلماسی نوروزی

با نوروز آشتی کنیم
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رئیس دادگستری شهرستان گلپایگان خبر داد:

 افزایش 14 درصدی
خروجی پرونده ها

پس از سه ماه انجام شد؛

 قطع مصرف مازوت
در نیروگاه های اصفهان

نائب رئیس کمیسیون امنیت ملی مجلس شورای اسلامی مطرح کرد:

 ضرورت تغییر در برخی
رفتارهای دیپلماسی

3

2

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان خواستار شد:

ورود قوه قضاییه به ترک فعل مسوولان 
درحوزه آب اصفهان

چهره روز

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان 
اعلام کرد:

پیش بینی اجرای ۷۰۰ پروژه برای 
فضای سبز اصفهان در سال آینده

8

 آزاده سلیمان نژاد  مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز 
شهرداری اصفهان با اشاره به اینکه در سال ۱۴۰۲ حدود ۷۰۰ پروژه 

برای فضای سبز اصفهان پیش بینی شده است، گفت ... 

منبع: شانا

Do Strawberries 
Have Any Skin 
Benefits?
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مدیـر روابـط عمومـی و سـخنگوی 
دانشـگاه علـوم پزشـکی اصفهـان 
گفـت: مـوردی از عامـل احتمالـی 
سـوزش گلـو و آبریـزش بینـی در 
بـگاه دانشـجویان دختـر ایـن  خوا

دانشـگاه یافـت نشـد.
در  روز سه شـنبه  عقـدک  پژمـان 
گفـت و گـو بـا خبرنـگار ایرنـا درباره 
فیلم هـای منتشـر شـده مربـوط بـه 
یکـی از خوابگاه هـای دخترانـه ایـن 
دانشـگاه افزود: دیشـب حدود ساعت 
۲۲ و ۴۵ دقیقه تعدادی از دانشـجویان 
دختـر در یکـی از طبقه هـای خوابگاه 
میاد ایـن دانشـگاه اعـام کردند که 
عائمی مانند سـوزش گلـو، آبریزش 

بینـی و اشـک ریـزش دارند.
وی با بیـان اینکه مسـوولان خوابگاه 
ایـن موضـوع را بررسـی کردنـد و بـه 
مسـوولان دانشـگاه اطـاع دادنـد، 
اظهـار داشـت: ایـن دانشـجویان بـه 
بـگاه هدایـت  محوطـه بیـرون خوا
شـدند و طبقه ای که این دانشـجویان 
در آن اسـکان داشـتند بـه دقـت مورد 

بررسـی قـرار گرفـت.
وی بـا تاکیـد بـر اینکـه هیـچ شـیء 
یـا عامـل مشـکوک، غبـار یـا بویـی 
در ایـن طبقـه مشـاهده یـا احسـاس 
نشـد، اضافـه کـرد: بـه دلیـل اینکـه 
تعـدادی از دانشـجویان اظهـار کردند 
کـه عائمـی ماننـد سـوزش گلـو 
دارنـد بـا اورژانـس تمـاس گرفتـه 
شـد و حدود ۴۰ تـا ۵۰ دانشـجو مورد 
بررسـی قـرار گرفتند کـه بیشـتر آنها 
از نظـر بهداشـت و درمـان مشـکلی 
نداشـتند، فقـط ۲ نفر بـه بیمارسـتان 
الزهـرا منتقـل و ۲ سـاعت بعـد هم از 

بیمارسـتان ترخیـص شـدند.
عقـدک بـا بیـان اینکـه در زمـان 
بسـتری  دانشـجوی  حاضـر هیـچ 
در بیمارسـتان نداریـم، خاطرنشـان 
کـرد: دانشـجویان ایـن موضـوع را 
سـاعت ۲۲ و ۴۵ دقیقه اعـام کردند، 
سـاعت ۲۴ همـه موارد بررسـی شـد، 
سـاعت یـک بامـداد خوابـگاه مجاور 
بـرای دانشـجویان خوابگاه میـاد باز 
شـد تا اگـر بخواهنـد در آنجا مسـتقر 
شـوند و سـاعت ۲ بامداد همـه چیز در 
خوابگاه هـا بـه روال عادی بازگشـت.

وی دربـاره اینکـه چقـدر از ایـن 
مـوارد می توانـد بـه دلیـل اضطـراب 
و فشـارهای روحـی و روانـی باشـد، 
تصریـح کـرد: طبـق آنچـه کـه در 
گـزارش دیروز معـاون وزیر بهداشـت 
اعام شد در کل کشـور در بین دانش 
آموزانی کـه احتمال مسـمومیت برای 
آنهـا مطـرح بـود، ۹۰ درصـد مـوارد 
ناشـی از تأثیـر روحـی روانـی بـود و 
حـدود ۱۰ درصـد آن هـا واقعـاً ایـن 

عائـم را داشـتند.
دانشـگاه علـوم پزشـکی اصفهـان 
دارای حـدود ۱۰ هـزار دانشـجو و 
یکهـزار عضو هیـات علمی اسـت که 
با ۱۰ دانشـکده و ۴۹ مرکـز تحقیقاتی 
و پژوهشـکده، یکـی از دانشـگاه های 
علـوم پزشـکی برتـر کشـور بشـمار 

. یـد می آ

عامل احتمالی خوابگاه 
دانشگاه پزشکی 

اصفهان یافت نشد

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان:

اصفهان- ایرنا: نماینده ولی فقیه دراستان و امام 
جمعه اصفهان گفت: مجموعه اقدامات و مصاحبه های 

تاریخ شفاهی و چاپ کتاب و مقالات ما باید به این نتیجه 
منجر شود که ملت ایران و جهان بدانند که روحانیت شیعه 

ابایی از نثار جان در راه دین وحفظ اسام ندارد و چون پیرو 
حقیقی از اهل بیت در این راه گام برمی دارد.

آیت الله سید یوسف طباطبایی نژاد در دیدار با مسوولان 
شورای هماهنگی روحانیت در دفاع مقدس، با انتقاد 
از ضعف عملکردها وتوجهات درتبیین نقش روحانیت 
وطاب درعرصه های حفظ دین و انقاب، اظهار داشت: 
به گواه تاریخ روحانیت شیعه همیشه جلودارهرحرکت 

ضد استعماری واستکباری بوده است.
وی با بیان اینکه باید آحاد مردم جامعه و خاصه جوانان از 
ایثارگری و جانفشانی قشرطلبه و روحانیت در میدان های 
مختلف انقاب اسامی ایران چون دفاع مقدس آگاه 
شوند، ادامه داد: امروز با تبیین و تشریح دقیق و روشن 
نقش برجسته روحانیون و طاب درهشت سال جنگ 
تحمیلی باید این پیام درخشان را منعکس کنیم که 
روحانیت شیعه خود پیشتاز عرصه جهاد وعامل به 

عملی است.

نماینده ولی فقیه دراستان و امام جمعه اصفهان افزود: 
پس از سالها کم توجهی وغفلت نسبت به تبیین و 
تشریح اقدامات و ایثارگری ها و نقش برجسته روحانیت 
و طاب در دفاع مقدس، با همکاری مشترک بین سپاه 
حوزه علمیه و بنیاد حفظ آثار و ارزش های دفاع مقدس 
استان شاهد برگزاری همایش عظیم شهدای روحانی و 

طلبه بودیم.
وی اضافه کرد: این پیام روشن خداوند است که در 
قرآن کریم می فرماید »کسانی که در مقابل سختی ها 
و توطئه دشمنان استقامت کنند و صبر پیشه سازند، 
بدانند مورد محبت و لطفت خداوند هستند« یا در 
ُّنَا الُله ثُمَّ  جایی دیگر می فرماید »إِنَّ الَّذینَ قالوُا رَب
لُ عَلیَْهِمُ المَْائکَِةُ ألَاَّ تَخافُوا وَ لا تَحْزَنوُا  اسْتَقامُوا تَتَنَزَّ

وَ أبَشِْرُوا...«
آیت الله طباطبایی نژاد با تاکید بر ضرورت تبیین و اطاع 
رسانی فضیلت های روحانیت خاطرنشان کرد: در پیش از 

انقاب اسامی، فقط روحانیت و طاب به جلوداری امام 
راحل در ابتدا مقابل رژیم خونخوار شاهنشاهی ایستادند 
و کسی جرئت ایستادگی را نداشت، مردم وجوانان ما باید 

این مطالب و رشادت ها را بدانند.
عضو خبرگان رهبری تصریح کرد: آمار بالای تعداد 
شهدا، جانباز و اسیر روحانیت و طاب در دوران دفاع 
مقدس حاکی از آن است که روحانیت شیعه فقط پیشتاز 
عرصه جهاد و دفاع از اسام هستند و روحانیان هیچ دینی 
و آیینی این چنین نیستند، تبیین نقش برجسته روحانیت 
در انقاب با هدف این بوده که متوجه باشیم که به تعبیر 
امام راحل، اسام و انقاب اسامی بدون روحانیت بی 
معنی است و غفلت در این عرصه خیانت به اسام و 

انقاب است.
وی گفت: حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس برای 
همه اقشار و از جمله قشر فرهیخته وجانفشان روحانیت 
یک اصل، اساس و امری ضروری و مهم است که نباید 

دراین مسیر کوتاهی کرد که مدیون آیندگان خواهیم بود.
تعدادی از مسوولان در ابتدای این جلسه از جمله رییس 
سازمان بسیج طاب، دبیر همایش شهدای روحانیان 
استان و رییس بنیاد حفظ و نشر آثار و ارزش های دفاع 
مقدس استان درباره مجموعه اقدامات و فعالیت های 
انجام شده در عرصه شهدای طلبه و روحانیت در دفاع 

مقدس پرداختند.
همچنین رییس سازمان بسیج طاب و روحانیون 
استان اصفهان به تشریح اقدامات طاب بسیجی در ایام 
کرونا، از جمله اعزام های جهادی، کمک به اقشار ردم 
در عرصه های متعدد، مباحث تبلیغی و فرهنگی چون 

برگزاری نمایشگاه ها پرداخت.
سرهنگ رضایی رییس بنیاد حفظ آثار و ارزش های دفاع 
مقدس استان درخواست همکاری مجدانه اساتید مبرز 
حوزه علمیه اصفهان درباره تقویت بنیه علمی مقالات 

دانشنامه شهدای روحانیون را داشت.

امام جمعه اصفهان:

 روحانیت شیعه ابایی از نثار جان در راه دین و حفظ اسلام ندارد

وی اظهار داشت: کودکان مظلوم ترین و بی پناهترین عضو جامعه هستند که هر 
آسیبی، آینده آنها را به خطر می اندازد.

وی ایجاد مراکز مراقبتی، ساماندهی و توانمندسازی این کودکان را یکی از 
اقدامات مهم بهزیستی با کمک سایر دستگاه های متولی دانست و گفت: این 
مراکز به دلیل اهمیت و تاثیری است که این آسیب به کودکان وارد می کند؛ 
عوامل مختلفی در پدید آمدن و افزایش کودکان کار و خیابان وجود دارد به ویژه از 
زمان همه گیری کرونا که از جمله آن می توان به فقر، مسائل فرهنگی، مهاجرت 

اتباع بیگانه به ایران اشاره کرد.
وی یادآور شد: ۵۸ مرکز زیرپوشش سازمان بهزیستی در کشور به جذب و 

ساماندهی کودکان خیابانی می پردازند.
شهردار اصفهان نیز دراین مراسم گفت: کودکان کار و خیابانی یک پدیده 
اجتماعی است که با نگرش و درک درست آن را مورد تحلیل و رسیدگی قرار داد.

علی قاسم زاده افزود: بررسی ها نشان داده که این کودکان بنا به دلایل و 
مشکات مختلفی به خیابان ها کشیده می شوند که دلایل مختلفی از جمله 
فقر و محرومیت، بدسرپرستی و یا سوءاستفاده باندهای خاف آنها را به این 

ورطه می کشاند.
وی با تاکید بر اینکه، کودکان کار نیازمند ساماندهی همه جانبه هستند گفت: 
اگر مشکل این کودکان صرف فقر و محرومیت و ناداری باشد با ظرفیت عظیم 

خیریه های استان می توان آن را حل کرد.
شهردار اصفهان افزود: دسته دیگر کودکانی هستند که گرفتار باندهای 

سوءاستفاده گر شده و از آنها به عنوان ابزار استفاده می شود.
وی در ادامه خواستار تجدید نظر در قوانین مربوط به کودکان کار شد و گفت: 
باید بتوان تعریف درستی از تحصیل و در عین حال مهارت آموزی برای آنها 

صورت گیرد.
مدیرکل بهزیستی اصفهان گفت: پدیده کودکان کار یک واقعیت اجتماعی و 

آسیبی است که در مناطق شهری وجود دارد.
ناصر چاوشی افزود: برآورد دقیقی از تعداد کودکان کار در استان اصفهان به لحاظ 
سیار و سیال بودن آنها نمی توان ارائه کرد تنها موردی که نمود دارد افزایش 

حضور آنها در خیابان ها نسبت به گذشته است.
وی اظهار داشت: بر این اساس بهزیستی اصفهان با همکاری ۱۳ دستگاه متولی 

ساماندهی کودکان کار را در دستور کار خود قرار داده است.
به گزارش ایرنا، مرکز مراقبتی و حمایتی کودکان کار و خیابانی با ظرفیت پذیرش 
یکصد کودک کار دختر و پسر امروز در اصفهان افتتاح شد؛ وظایف مهم این مرکز 

شامل شناسایی، جذب، پذیرش، ساماندهی و توانمندسازی کودکان کار است.

مدیـرکل مرکـز آسـیب های اجتماعـی سـازمان 
بهزیسـتی گفت: براسـاس بررسـی های صورت 
گرفتـه ۸۳ درصـد از کـودکان خیابانـی زیـر ۱۸ 
سال تبعه کشـورهای خارجی هسـتند. محمدرضا 
حیدرهایـی در آیین افتتاح مرکـز مراقبتی، حمایتی 
کودکان کار و خیابانی در اصفهان افزود: جمع آوری 
بواسـطه ترسـی کـه بـرای کـودکان کار ایجـاد 
می کنـد در برنامه بهزیسـتی نیسـت، هرچند عزم 
ملـی بـرای حـل موضـوع کـودکان کار و خیابانـی 
وجود دارد و بـر این مبنا این سـازمان شناسـایی، 
سـاماندهی و حمایت اجتماعی از کودکان کار را در 

دسـتور کار دارد.

۸۳ درصد کودکان کار 
خیابانی تبعه خارجی 

هستند

مدیرکل آسیب های اجتماعی بهزیستی کشور:

خبر روز

معـاون هماهنگـی امـور عمرانـی 
استانداری اصفهان گفت: قوه قضاییه 
به ترک فعل مسـوولان در حـوزه آب 
اسـتان ورود کند کـه چرا بسـیاری از 
طرح های مصـوب در ایـن زمینه اجرا 

نشـده است.
مهـران زینلیـان در جلسـه شـورای 
اداری اسـتان اصفهـان که در سـالن 
جلسـات اسـتانداری با حضور رییس 
قـوه قضاییـه برگـزار شـد، تصریـح 
حـل  مشـکات  انباشـت  کـرد: 
نشـده در حـوزه آب و زاینـده رود بـا 
وجـود منابـع و مصوبـات مختلف در 
حالـت خوشـبینانه نمـود تـرک فعل 
مسـوولان و در حالت بدبینانه نشـان 
از رسـوخ یک جریـان نفوذی اسـت.

زینلیـان افـزود: اسـتان اصفهـان به 
رغم همه مصوبـات بالادسـتی، نظر 
مشـورتی شـورای نگهبـان و فتوای 
مراجـع عظـام تقلیـد از حـق خـود 
محـروم و بـا مشـکات بسـیاری در 
حوزه آب، محیط زیسـت، فرونشست 

و آلودگـی هـوا روبـه روسـت.
معـاون اسـتاندار اصفهـان بـا بیـان 
اینکـه دسـت انـدازی هـا و قصـور 
زیـادی در این حـوزه اتفاق مـی افتد، 
افـزود: منابعـی که قـرار بود سـال ها 
پیـش در جریـان سـفر مقـام معظـم 
رهبـری تأمیـن شـود، هنـوز اجرایی 
نشـده در حالی کـه هیچ دلیلـی برای 

تعطیلـی آن ها وجـود نـدارد.
وی ادامـه داد: در اسـناد بالادسـتی 
وزارت نیرو، مصارفـی از زاینده رود در 
برابـر منابعی که تأمین نشـده تعریف 
شـده اسـت، در حالی کـه وزارت نیرو 
از ۲۰ سـال پیـش متعهـد شـده آب 
جایگزیـن را تأمیـن کند کـه تاکنون 

اتفـاق نیفتاده اسـت.
زینلیـان با بیـان اینکـه قـوه قضاییه 
بررسـی کند چرا پـس از این سـال ها 
پروژه هـای حـوزه آب در اصفهـان 
اجـرا نشـد، افـزود: جلوگیـری از 
برداشـت های غیر مجاز در بالادست 
و بارگذاری هـای اضافـه، پرونده های 
قضایی کشاورزان همچنین تعهدات 
وزیر نیرو در سـال گذشـته هیچ کدام 

عملیاتی نشـده اسـت.

 تـرک فعل سـازمان ها در 
آب  مسـاله  مدیریـت 

اصفهان مشهود است
نماینده مـردم خمینی شـهر اصفهان 
نیـز بـا تاکید بـر ایـن مسـاله افـزود: 
وزارت نیرو، سـازمان محیط زیست و 
سـازمان برنامه و بودجه در این رابطه 
تـرک فعـل دارنـد و چنانچـه اقدامی 
هم انجام شـده بـا تاش مسـوولان 

محلی اسـتان بوده اسـت.
علـی  محمـد  الاسـام  حجـت 
نقـده علـی افـزود: قـوه قضاییـه بـه 
پرونده هـای کثیرالشـاکی در حـوزه 

مالباختـگان ورود کنـد.
وی توجـه بـه معیشـت قُضـات و 
کارکنـان سیسـتم قضایی را بـا توجه 
بـه حجـم مراجعـه مـردم بـه آنهـا 
ضـرروی دانسـت و گفـت: مسـائل 
مربـوط بـه زندان هـا، دفاتـر خدمات 
قضایـی، موضـوع حجـاب، فـروش 
اموال مازاد دولتی و سـرعت بخشـی 
بـه طرح هـای عمرانـی از دیگـر 
بخش هایی اسـت کـه نیازمنـد توجه 

ویـژه قـوه قضاییه اسـت.

 توقف مـازوت سـوزی در 
اصفهـان نیازمنـد اقـدام 

قضایی است
مدیـرکل حفاظـت محیـط زیسـت 
اصفهـان در ادامـه بـا بیـان اینکـه 
۷۰ درصـد جمعیـت و صنایـع اسـتان 
اصفهـان در هشـت درصـد مسـاحت 
آن مسـتقر اسـت، افـزود: این مسـاله 
شـرایط ویژه بخصـوص در شـعاع ۵۰ 
کیلومتری اصفهان ایجاد کرده اسـت.

احمدرضا لاهیجان زاده افزود: ویژگی 
خـاص اصفهـان در مقایسـه با سـایر 
کانشهرها این است که میزان بارش 
و ورزش باد در آن بسیار کمتر است که 
ایـن مسـاله بـر شـدت آلودگـی هـوا 

افزوده اسـت.
وی با بیان اینکـه در هفت سـال اخیر 
تعـداد روزهـای ناسـالم در کانشـهر 
اصفهـان ۲۳۰ درصـد افزایش داشـته 
اسـت، افـزود: اصفهـان در سـال های 
اخیـر جـزو آلوده ترین کانشـهرهای 
کشـور بـوده و در سـال گذشـته نیـز 

بـر اسـاس گـزارش دانشـگاه علـوم 
پزشـکی مـرگ هـزار و ۳۹۳ نفـر بـر 
بدنبـال ۱۲۷ روز هـوای ناسـالم اتفاق 

افتـاد.
لاهیجـان زاده افزود: سیسـتم مازوت 
سوزی نیروگاه شهید محمد منتظری 
از سـال ۹۳ بـه کمـک قـوه قضاییـه 
پلمـب شـد اما سـال گذشـته پـس از 
حـدود هفت سـال بـر اسـاس مصوبه 
شـورای امنیـت ملـی فعالیت خـود را 

از سـر گرفت.
وی گفـت: در سـال گذشـته در مدت 
۵۵ روز، ۱۹۰ لیتر مازوت سـوزانده شد 
و در مجمـوع ۱۲ هزار تُـن معادل ۲۳۰ 
تُن در شبانه روز در شـهری که ۲ ونیم 
میلیـون نفـر اسـتقرار دارنـد آلودگـی 

ایجاد شـد.
لاهیجان زاده ادامـه داد: اکنون ۹۰ روز 
اسـت که ایـن نیـروگاه بـا سـوزاندن 
۶۰۶ میلیـون لیترمازوت ۴۴ هـزار تُن 
آلودگـی را در محیـط پیرامـون خـود 

ایجـاد کرده اسـت.
مدیـرکل حفاظـت محیـط زیسـت 
اصفهان خواسـتار صدورحکم قضایی 
بـرای پلمـب مازوت سـوزی نیـروگاه 
شـهید منتظـری، برنامه ریـزی برای 
خـروج نیـروگاه از محدوده شـعاع ۵۰ 
کیلومتـری اصفهـان و سـاماندهی 

صنایـع آجـر در این اسـتان شـد.

 جهـاد تبییـن در حـوزه 
سواد رسـانه مغفول مانده 

است
مدیـرکل اطاعـات اسـتان اصفهان 
گفـت: مراجعه بـه صفحات مسـموم 
مجـازی و اخبار دروغ در حـال افزایش 

اسـت.
مصطفـی حـق پرسـت افـزود: قُبـح 
شـکنی در فضـای مجـازی، اشـاعه 
فساد، ناهنجاری های فکری و کشیده 
شـدن آنها به خیابان ها از آسـیب های 
فضای مجازی اسـت که باید مدیریت 

شـود.
وی ادامـه داد: نهادهـای متولی باید به 
جهاد تبیـن در حوزه سـواد رسـانه که 
مغفول مانده اسـت ورود کنند و در این 
رابطـه تولید محتـوا، تقویـت خدمات 
سـایبری و اصاح قوانین سـاماندهی 

ضروری اسـت.

 ضرورت اصـاح قانون به 
نفع امنیت غذایی کشور

رییـس جهـاد کشـاورزی اسـتان 
اصفهـان در ادامـه اصـاح قانـون به 
نفـع امنیت غذایـی کشـور را ضروری 
دانسـت و افـزود: وسـعت ۵۶۸ هـزار 

هکتـاری اراضـی کشـاورزی اسـتان 
محـدود و خشکسـالی نیـز بـر ایـن 

مسـاله سـایه انداختـه اسـت.
مهـرداد مرادمنـد افـزود: قـوه قضاییه 
بـرای جلوگیـری از خُـرد شـدن و 
تفکیک اراضی حاصلخیز کشـاورزی 

تدبیـر کند
به گـزارش ایرنـا، رییس قـوه قضائیه 
بـرای سـفری یکـروزه، صبـح امـروز 
وارد اصفهـان شـد، رویکـرد سـفر 
رسـمی حجت الاسـام والمسـلمین 
غامحسـین محسـنی اژه ای بـه 
و  مسـاله محوری  اسـتان،  ایـن 
تخصص گرایی بـرای حـل چالش ها 
و آسـیب های موجـود بـوده اسـت.

انجام ماقات ها و دیدارهای مسـتقیم 
و باواسـطه بـا اقشـار مختلـف مردم 
رفـع مسـائل و مشـکات حقوقـی 
و قضایـی ایـن اسـتان در صـدر 
برنامه هـای سـفر رییس قـوه قضاییه 

بـه اصفهـان قـرار داشـت.
شرکت در جلسـه حل اختاف و صلح 
و سـازش، دیدار بـا قضـات و کارکنان 
دادگسـتری اسـتان اصفهان، بررسی 
مشـکات قضایـی اسـتان و تصویب 
مصوبات بـرای رفـع این مشـکات، 
از دیگـر برنامه های مهم سـفر رییس 
قوه قضاییـه به اسـتان اصفهـان بود.

ورود قوه قضاییه به ترک فعل مسوولان درحوزه آب اصفهان
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان خواستار شد:
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رئیس کمیسیون عمران، معماری و شهرسازی شورای اسامی شهر اصفهان 
گفت: بودجه موتور محرک شهرداری است و با تنظیم دقیق می تواند فعالیت 

سازمان ها و مناطق را به خوبی جهت دهی کند.
سیدرسول میرباقری با بیان اینکه یکی از مهم ترین وظایف شورا بررسی بودجه 
شهرداری است، اظهار کرد: بودجه سال آینده شهرداری اصفهان با بیش از یک ماه 
بررسی به تصویب رسید که امیدواریم اتفاقات خوبی را در سال آینده شاهد باشیم.

وی افزود: بودجه موتور محرک شهرداری است و با تنظیم دقیق می تواند فعالیت 
سازمان ها و مناطق را به خوبی جهت دهی کند.

رئیس کمیسیون عمران، معماری و شهرسازی شورای اسامی شهر اصفهان 
با اشاره به اولویت بندی سایر ردیف های بودجه حمل ونقل مانند رینگ چهارم 
و بازگشایی بعضی از مسیرها و جاده های آن تصریح کرد: مقرر شد برنامه های 
حلقه حفاظتی با اولویت خاص ادامه پیدا کند و برای آن نیز ردیف های خوبی در 

نظر گرفته شد.
وی با تاکید بر اینکه ضمن مراقبت از قوانین کشور، باید از حد و حدودی که شهر 
اصفهان در موضوعات مختلف دارد نیز مراقبت کنیم، ادامه داد: به رغم اینکه در 
سال های گذشته منبع تراکم فروشی بالغ بر ۸۰ درصد بودجه شهرداری اصفهان 

را تأمین می کرد، برای سال آینده حدود ۲۵ درصد منابع بودجه را تشکیل می دهد 
و بخش عمده ای از منابع درآمدی، غیر تراکم است که عاوه بر نزدیک شدن به 
تحقق درآمد پایدار، شهرفروشی را کنترل می کند و بدین ترتیب می توان محیط 

زیست و تردد شهروندان را به صورت مطلوب تری شاهد باشیم.
میرباقری خاطرنشان کرد: حوزه های فرهنگی، تفریح و نشاط شهروندان، 
گردشگری و فراهم سازی زیرساخت های این حوزه و توجه به موضوعات 
حمل ونقلی همچون ناوگان انبوه بر و قطار شهری از جمله موضوعاتی است که در 

بودجه سال آینده شهرداری اصفهان مورد توجه جدی قرار گرفته است.

بودجه موتور 
محرک شهرداری 
است

رئیس کمیسیون عمران، معماری و 
شهرسازی شورای اسلامی شهر:

خبر اول

ISFAHAN
N E W S

مسئول ستاد تسهیات سفر منطقه ۹ شهرداری اصفهان 
از آمادگی کامل ستاد هدایت غرب برای استقبال از 
میهمانان نوروزی دیار نصف جهان خبر داد و گفت: به منظور 
خدمت رسانی به گردشگران و میهمانان نوروزی که از سمت 
غرب وارد دیار نصف جهان می شوند، ۱۵ نیرو در سه شیفت 

به صورت ۲۴ ساعته آماده خدمت رسانی هستند.
سیدسلمان قاضی عسگر در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار 
کرد: در راستای استقبال از بهار طبیعت و عید باستانی نوروز 
به منظور ارائه تسهیات و خدمات مطلوب به گردشگران و 
مسافران نوروزی شهر گنبدهای فیروزه ای، جلسات ستاد 

تسهیات سفر غرب برگزار شده است.
وی با بیان اینکه ستاد هدایت غرب از بیست وپنجم اسفند آماده 
خدمت رسانی به مسافران نوروزی است، گفت: با هماهنگی 
ستاد تسهیات سفر شهر اصفهان مقرر شد محل ستاد 
هدایت غرب طبق سال گذشته در بوستان جنت مقابل کوه 

آتشگاه باشد.
مسئول ستاد تسهیات سفر منطقه ۹ شهرداری اصفهان 
تصریح کرد: با پیگیری و تاش مضاعف اداره خدمات شهری 
منطقه ۹ کار تجهیز کانکس ها، پارکینگ خودروهای سواری، 
سرویس بهداشتی، نمازخانه و نورپردازی ستاد هدایت غرب در 
حال تکمیل است و پرچم ها و بنرهای اطاع رسانی برای هدایت 

و ارائه خدمات مطلوب به مسافران نوروزی نصب می شود.
قاضی عسگر گفت: ستاد هدایت غرب با برپایی سفره 
هفت سین، گل آرایی، آذین بندی مناسب با عید نوروز، آب نما 
و فاورباکس با گل های بهاری و نصب المان های نوروزی 
فضاسازی مناسبی را برای استقبال از مسافران نوروزی در 

نظر گرفته است.
وی ادامه داد: در جلسه اخیر ستاد تسهیات سفر منطقه، 
مقرر شد کمیته هایی شامل اسکان، خدماتی، اطاعاتی و 
گردشگری، قضائی و امر به معروف، خدمات ایمنی و انتظامی 

در محل ستاد هدایت مستقر شوند.
مسئول ستاد تسهیات سفر منطقه ۹ شهرداری اصفهان ادامه 
داد: به منظور خدمت رسانی به گردشگران و میهمانان نوروزی 
که از سمت غرب وارد دیار نصف جهان می شوند، ۱۵ نفر در 

سه شیفت به صورت ۲۴ ساعته آماده خدمت رسانی هستند.
قاضی عسگر هدف از ایجاد ستاد هدایت در ورودی های شهر 
را ارائه خدمات مطلوب به مسافران و میهمانان نوروزی دانست 
و افزود: به دلیل تقارن نوروز با ماه مبارک رمضان مکان های 
مناسب سرپوشیده نیز برای صرف وعده های غذایی مسافران 

پیش بینی شده است.
وی اضافه کرد: در راستای استقبال از نوروز و طنین انداز شدن 
صدای پای بهار در سطح منطقه برپایی سه سفره هفت سین، 
گل آرایی، ۷۰ فاور باکس و کاشت ۳۰ هزار گلدان شب بو 
در پنج رنگ مختلف به منظور ایجاد چشم انداز زیبا و تکمیل 

باغچه های فصلی، میادین و چهارراه ها در حال انجام است.

مسئول ستاد تسهیات سفر منطقه ۹ شهرداری اصفهان خبر داد:
آمادگی کامل ستاد هدایت غرب برای استقبال از میهمانان نوروزی دیار نصف جهان
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شهرستان

Isfahan News

رئیس دادگسـتری شهرسـتان گلپایگان 
گفـت: در سـال جاری نسـبت به سـال 
گذشـته نزدیـک بـه ۹ درصـد ورودی 
پرونده هـا افزایـش داشـته، امـا خروجی 
پرونده هـا ۱۴ درصـد افزایش پیـدا کرده 
یعنی نسـبت به سـال گذشـته عملکرد 

مثبـت بوده اسـت.
شـورای  جلسـه  در  شـریفیان،  قاسـم 
اداری شهرسـتان کـه بـا حضـور رئیس 
کشـور  کل  زندان هـای  سـازمان 
برگـزار شـد بـا بیـان اینکـه در زمینـه 
امنیتـی مشـکل خاصـی نداریـم، اظهار 
کـرد: عمـده جرائـم حـوزه کیفـری در 
شـش  درجـه  گلپایـگان  شهرسـتان 
هسـتند و خوشـبختانه جرائـم خشـن 
نداریـم. دسـتگاه قضایـی سـعی کـرده 
بی طرفـی  و  اسـتقلال  حفـظ  ضمـن 
تعامل خوبـی در راسـتای تحقق اهداف 
عالی نظام داشـته باشـد و خوشـبختانه 
بازدارندگـی خوبی در سـطح شهرسـتان 
ایجـاد شـده، به نحوی که افـراد متخلف 
و مجـرم مجـازات شـدند، و آن افـرادی 
هـم کـه نیازمند کمک داشـتند بـه آنها 

مسـاعدت شـده اسـت.
وی ادامـه داد: در سـال جـاری نسـبت 
بـه سـال گذشـته نزدیـک بـه ۹ درصد 
ورودی پرونده هـا افزایـش داشـته، امـا 
خروجـی پرونده هـا ۱۴ درصـد افزایـش 
پیـدا کرده اسـت یعنی نسـبت به سـال 
گذشـته عملکـرد مثبـت بـوده اسـت. 
شـاخص های  زمینـه  در  همچنیـن 
قـوه قضاییـه کـه  راهبـردی  معاونـت 
هـر مـاه اعـلام می شـود، دادگسـتری 
خـروج  و  ورود  میـزان  در  شهرسـتان 
پرونده هـا، متوسـط زمـان رسـیدگی و 
پرونده هـای معوقـه در رتبـه سـوم در 
بیـن شهرسـتان های اسـتان اصفهـان 

دارد. قـرار 
رئیس دادگسـتری شهرسـتان گلپایگان 
پرونده هـای  مـا  خوشـبختانه  گفـت: 
در   ۱۳۹۶ سـال  از  قبـل  از  مسـن 
رسـیدگی نداریـم و اکثـر شـعبات مـا 
کمتـر از ۱۰ درصـد پرونده هـای مسـن 
)پرونده هایـی کـه بیـش از یـک سـال 
از تشـکیل آنهـا گذشـته اسـت( دارنـد؛ 
اکنـون بـا ۱۳ قاضـی مشـغول بـه کار 
هسـتیم، در صورتی که بایـد ۳۶ قاضی 
در دادگسـتری گلپایگان مشـغول به کار 
باشـند. همچنیـن با ۳۷ کارمنـد در حال 
فعالیت هسـتیم کـه این تعـداد باید ۹۹ 

باشـد. نفر 
شـریفیان بـا بیـان اینکـه در صلـح و 
سـازش در اسـتان رتبـه اول را داریـم، 
تصریـح کـرد: میانگین صلح و سـازش 
و  قابلیـت صلـح  کـه  پرونده هایـی  در 
سـازش دارد در یـازده ماهه سـال جاری 
۶۰ درصـد بـوده این در حالی اسـت که 
میانگیـن کشـوری ایـن آمـار ۳۷ درصد 
اسـت. همچنین زنـدان گلپایـگان رتبه 
یـک اسـتان را از نظر تعداد افراد شـاغل 
دارد کـه در ایـن بخـش نیز آمار نسـبت 
بـه سـال گذشـته ۵۱ درصـد افزایـش 
داشـته اسـت. حـدود ۲۷ میلیـارد ریـال 
حقـوق بـه مددجویـان پرداخت شـده و 
در یـازده ماهه سـال جاری بالـغ بر ۱۹۰ 
پروانـه حرفه آمـوزی بـرای مددجویـان 

صادر شـده اسـت.
جمعیـت  کاهـش  خصـوص  در  وی   
کیفـری شهرسـتان گلپایـگان، اضافـه 
کـرد: از ابتـدای سـال تاکنـون ۳۱۸ نفر 
از زنـدان آزاد شـدند کـه ۲۱ نفـر آنها با 
آزادی مشـروط، ۱۱۹ نفـر پایان حبس و 
۱۸۷ نفـر مشـمول عفـو شـدند کـه ۹۳ 
نفـر آنهـا عفـو رهبری شـامل حالشـان 
شـده اسـت. همچنیـن ۶ نفـر بـا پابنـد 
الکترونیکـی آزاد هسـتند و تمـام ۱۴۴ 
پرونـده مطـرح شـده در شـورای حـل 
اختلاف منتهی به سـازش شـده اسـت.
رئیس دادگسـتری شهرستان گلپایگان، 
یادآور شـد: در سـال گذشته یک میلیارد 
و ۸۰۰ میلیـون تومـان تعهداتی بوده که 
بـرای آزادی زندانیـان وصـول شـده و 
بالاتریـن کمـک بعـد از مرکـز اسـتان 
در شهرسـتان گلپایـگان اتفـاق افتاد که 
منجـر بـه آزادی ۲۹ نفر شـد. در انجمن 
حمایـت از زندانیان در حـال حاضر ۳۶۴ 
نفـر در قالب ۱۸۲ خانوار تحت پوشـش 
هسـتند که بالـغ بر ۸۰۰ میلیـون تومان 
مـاه  طـی ۱۱  در  خیـران  کمـک  بـه 

گذشـته بـه آنها پرداخت شـده اسـت.

رئیس دادگستری شهرستان گلپایگان 
خبر داد:

افزایش ۱۴ درصدی 
خروجی پرونده ها

گزارش ویژه

ISFAHAN
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بـا  اردسـتان  در  عالـی دولـت  نماینـده  دیـدار 
رؤوسـای شـورای دانش آموزی مدارسـفرماندار 
شهرسـتان اردسـتان بـه مناسـبت روز جـوان با 
رؤسـای شـورای دانـش آموزی مـدارس دیدار و 

گفت وگـو کـرد.
بـه گـزارش پایـگاه خبـری صـدای ناییـن از 
فرمانـدار  جـوان،  روز  مناسـبت  بـه  اردسـتان، 
اردسـتان بـا رؤسـای شـورای دانـش آمـوزی 
مـدارس مقطـع متوسـطه دوم شهرسـتان دیدار 

. د کر
بـه  سـاعت   ۳ از  بیـش  کـه  دیـدار  ایـن  در 
طـول انجامیـد، جوانـان مباحـث، موضوعـات 
و دغدغه هـای خـود در حوزه هـای فرهنگـی، 
اجتماعـی و اقتصـادی و کمبودهای شهرسـتان 

گفتنـد. را  حوزه هـا  ایـن  در 
در این نشسـت صمیمانه که رؤسـای آموزش و 
پرورش اردسـتان و زواره و دبیر انجمن اندیشـه 
ورزان جـوان شهرسـتان نیـز حضـور داشـتند، 
اردسـتان ضمـن تشـکر و قدردانـی  فرمانـدار 
از حضـور نوجوانـان و جوانـان در ایـن جلسـه 

و تشـریح موضوعـات شهرسـتان توسـط ایـن 
عزیـزان نکاتـی را مطـرح کـرد.

سـید محمـد هـادی احمدی طبا در ابتـدا از همه 
مسـئولین و جوانـان خواسـت که با سـعه صدر، 
شنونده موضوعات، انتقادات و پیشنهادات باشند 
و در راسـتای پیشـرفت اردسـتان بـه تحلیـل 

مباحـث و انجام بهتریـن کارهـا بپردازند.
تشـکیل ۲ سـمن جوانان ویژه دختران و پسران 
بـا حضور اعضـای شـوراهای دانش آمـوزی در 
اداره ورزش و جوانـان شهرسـتان و حضـور این 
و  فرهنگـی  مختلـف  در عرصه هـای  جوانـان 
اجتماعـی شـهر از دیگر موضوعات مطرح شـده 

توسـط فرماندار اردسـتان بود.
و  آمـوزش  ادارات  رؤسـای  از  ادامـه  در  وی 
پرورش شهرسـتان خواسـت که این جلسـه هر 
۳ مـاه یـک بار بـا حضور فرمانـدار و بـا رویکرد 
تاثیرگـذاری جوانان در امور شهرسـتان با حضور 
شـهرداران و شـوراهای اسلامی شـهرها و سایر 
مسـؤولین شهرسـتان نیـز بـه صـورت متناوب 

برگزار شـود.

گزارش

نماینده عالی دولت در اردستان؛

 با رؤسای شورای دانش آموزی 
مدارس دیدار کرد

نماینده مردم سمیرم در مجلس گفت: با تلاش های انجام شده در راستای 
رفع مشکلات بهداشت و درمان حوزه انتخابیه تعدادی مرکز جامع سلامت 
و خانه بهداشت در حوزه انتخابیه احداث شد و اکنون نیز در حال خدمات 
رسانی به مردم هستند و انشاالله با پیگیری هایی که صورت می گیرد شاهد 

افزایش امکانات پزشکی در شهرستان باشیم.
اصغر سلیمی به اقدامات انجام شده در حوزه انتخابیه اشاره کرد و گفت: با 
تلاش های انجام شده در راستای رفع مشکلات بهداشت و درمان حوزه 
انتخابیه تعدادی مرکز جامع سلامت و خانه بهداشت در حوزه انتخابیه 

احداث شد و اکنون نیز در حال خدمات رسانی به مردم هستند و انشاالله 
با پیگیری هایی که صورت می گیرد شاهد افزایش امکانات پزشکی در 

شهرستان باشیم.
وی افزود: همچنین با مکاتبات و پیگیری هایی که از سوی مسئولان 
به  پزشکی  امکانات  از  تعدادی  است  پذیرفته  صورت  بهداشت  وزارت 
بیمارستان حوزه انتخابیه تخصیص پیدا کرد که این موضوع باعث شده 

است تا از نگرانی مردم در این رابطه کاسته شود.
نماینده مردم سمیرم در مجلس بیان کرد: شهرستان سمیرم از وجود صنعت 

وضعیت مطلوبی ندارد و این نیز به ضعف عملکرد دولتمردان باز می گردد 
فرقی هم نمی کند کدام دولت در این زمینه کوتاهی کرده است چرا که 

همه دولتی های گذشته و فعلی در این رابطه اقدام مطلوبی انجام ندادند.
این نماینده مردم در مجلس اظهار کرد: وقتی که کارخانجات و صنعت در 
حوزه انتخابیه وجود نداشته باشد قطعاً زمینه ساز بیکاری جوانان را فراهم 
می کند اما اگر همت دولتمردان در این رابطه دیده شود شاهد اشتغالزایی 
خواهیم بود لذا این انتقاد وجود دارد که وزارت صمت باید در این شهرستان 

نیز سرمایه گذاری کند.

نماینده مردم سمیرم در مجلس شورای اسلامی 
خبر داد:

پیگیری برای رفع مشکلات 
بهداشت و درمان سمیرم؛ 
اخذ امکانات پزشکی برای 
مراکز درمانی

دکتر محسـن تقدسـی دبیر علمی کنگـره بین المللی 
مراقبت هـای تسـکینی و حمایتـی سـالمندان گفت: 
پـس از سـه مرحلـه داوری؛ ۲۷ مقالـه بـه صـورت 
سـخنران و ۳۲۰ مطالعـه بـه صورت پوسـتر پذیرفته 

شـده اند.
وی، با اشـاره به اینکه کنگره در سـه سـالن اصلی، 
همزمـان  بـه صـورت  کارگاه هـا  و  مقـالات  ارائـه 
آن،  بـر  عـلاوه  کـرد:  تصریـح  می شـود،  برگـزار 
برنامه هـا بـه صـورت وبینـاری بـرای علاقمندانـی 
کـه تمایـل بـه شـرکت مجـازی دارنـد نیـز برگزار 

می گـردد.
رئیـس دانشـگاه علوم پزشـکی کاشـان گفـت: عدم 
آگاهی سیاسـت گـذاران، موانع فرهنگـی و اجتماعی 
و تصـورات غلـط در مورد مراقبت تسـکینی، از جمله 

موانـع دسـتیابی به مراقبت تسـکینی می باشـد.
دکتـر سـاکی افـزود: حـق سـلامت یکـی از حقـوق 
اساسـی بشـر می باشـد کـه در بسـیاری از قوانیـن، 
حقـوق بشـر بیـن الملل محترم شـمرده شـده اسـت 
ارائـه  ضـرورت  بشـر  حقـوق  دیـدگاه  از  بنابرایـن 

مراقبـت تسـکینی بسـیار ضـروری اسـت.
بـه گفتـه وی، مراقبت هـای حمایتی و تسـکینی نیز 
جزئـی از نظـام سـلامت شـناخته می شـود از ایـن 
رو همانگونـه کـه گسـترش خدمـات پیشـگیری و 

درمان در کشـورها وظیفه اسـت، خدمـات حمایتی و 
تسـکینی و گسـترش آن نیـز وظیفه اسـت.

وی افـزود: سـازمان جهانـی بهداشـت معتقد اسـت 
مراقبت هـای حمایتـی و تسـکینی بایـد در اولویـت 
برنامه هـای سـلامت عمومـی و مدیریـت بیماری ها 

بگیرد. قـرار 
دکتـر سـاکی اظهـار داشـت: کشـورها بایـد بـا یک 
سیاسـت مناسـب و چارچوب نظام منـد، طرحی برای 
پیـاده سـازی ایـن خدمـات ایجـاد و همـه گام هایی 
کـه بـا توجـه بـه منابـع موجـود بـرای اجـرای ایـن 

طـرح منطقـی هسـتند را تضمیـن نمایند.
رئیـس دانشـگاه علـوم پزشـکی کاشـان نیـز گفت: 
افزایـش جمعیـت بالای ۶۰ سـال در جهـان افزایش 
مسـتثنی  قاعـده  ایـن  از  نیـز  ایـران  اسـت  یافتـه 
نیسـت و با توجـه به افزایش سـالمندان، اندیشـیدن 
تدابیـری بـرای ایـن گـروه و برگـزاری کنگره هـای 

بیشـتر در حیطـه سـالمندان احسـاس می گـردد.
 دکتـر کـورش سـاکی گفـت: بـه عنـوان بخشـی از 
ایـن التـزام، کشـورها بایـد گام هایـی در جهت حفظ 
مـردم از دردهـای غیرضـروری مرتبـط بـا سـلامت 
بردارنـد و عـدم توفیـق در اولویـت دادن بـه توسـعه 
خدمـات طـب تسـکینی در میـان خدمـات درمانـی، 

ناقـض حقـوق بشـر خواهـد بود.

رئیـس دادگاه عالـی انتظامـی قضـات گفـت: کمبودهـای 
سـمیرم  شهرسـتان  قضایـی  دسـتگاه  و  دادگسـتری 
 بررسـی و در اسـرع وقـت تمـام کمبودهـا برطـرف خواهد 

شد.
عالـی  دادگاه  رئیـس  آزاد  محمدموحـدی  حجت الاسـلام 
انتظامـی قضـات در سـفر اسـتانی بـه شهرسـتان سـمیرم 
اظهـار داشـت: کمبودهـای دادگسـتری و دسـتگاه قضایی 
شهرسـتان سـمیرم بررسی و در اسـرع وقت تمام کمبودها 

برطـرف خواهد شـد.
بـا  اسـت  تـلاش  در  قضائیـه  قـوه  رئیـس  افـزود:  وی 
برنامه هـای مختلـف مشـکلات کارکنـان دسـتگاه قضایی 

را برطـرف کنـد.
موحـدی آزاد بـا اشـاره بـه توانمندی هـای کشـور بعـد از 
دسـتاوردهای  اسـلامی  انقـلاب  کـرد:  تصریـح  انقـلاب 
زیـادی داشـته و همین دستاوردهاسـت که باعث می شـود 
دشـمن هـر روز با نقشـه های مختلف کشـور مـا را تهدید 

. کند
رئیـس دادگاه عالـی انتظامـی قضـات خاطرنشـان کـرد: 
اظهـار یـأس و ناامیـدی در کشـورمان خیانـت بـه خـون 
شـهدا و مظلومـان اسـت که برای ایـن نظام ریخته شـده 

ست. ا
وی بیـان کرد: دشـمن از ابتدای پیروزی انقلاب اسـلامی 
دشـمنی های مختلفـی از جملـه جنـگ، تـرور و تحریم را 
بـر علیـه کشـور بـه کار بسـته اسـت و هـر روز موانعی بر 

سـر راه پیشـرفت کشـور ایجـاد می کند.
موحـدی آزاد افـزود: دشـمن از گسـترش تفکـرات انقلاب 
اسـلامی خارج از مرزهای ایران اسـلامی در هراس اسـت 
کـه در جای جـای دنیا باعث بیـداری مردم مظلـوم و بلند 

شـدن فریاد استکبارسـتیزی شده است.
رئیـس دادگاه عالـی انتظامـی قضـات در ادامـه سـفر بـه 
میـان  در  حضـور  بـا  دادگسـتری  در  حضـور  و  سـمیرم 
داد. پاسـخ  آنـان  بـه سـؤالات  مراجعه کننـدگان مردمـی 

از  نجف آبـاد  شهرسـتان  انتظامـی  فرمانـده 
کشـف ۲۵۷ رأس دام قاچـاق بـه ارزش ۱۵ 
ایـن  مأمـوران  بازرسـی  در  ریـال  میلیـارد 
فرماندهـی از یـک دسـتگاه کامیـون خبر داد.
کـرد:  اظهـار  گوهری آرانـی  میثـم  سـرهنگ 
نجف آبـاد  شهرسـتان  راه  پلیـس  مأمـوران 
حیـن کنتـرل محورهـای مواصلاتـی بـه یک 
زنـده  دام  حامـل  کشـنده  کامیـون  دسـتگاه 
مشـکوک شـدند و آن را برای بررسـی بیشـتر 

متوقـف کردنـد.
بـا  از هماهنگـی  افـزود: مأمـوران پـس  وی 
مرجـع قضائـی بـه بازرسـی از ایـن کامیـون 
پرداختنـد و موفق شـدند تعـداد ۲۵۷ رأس دام 

زنـده کـه بـه صـورت غیرقانونـی و خـارج از 
شـبکه توزیـع حمـل می شـد را کشـف کننـد.

بـا  نجف آبـاد  شهرسـتان  انتظامـی  فرمانـده 
ارزش  مربوطـه  کارشناسـان  اینکـه  بیـان 
احشـام مکشـوفه را ۱۵ میلیـارد ریـال بـرآورد 
کردنـد، تصریـح کـرد: در ایـن رابطـه یـک 
پرونـده  تشـکیل  از  پـس  و  دسـتگیر  متهـم 
مرجـع  بـه  قانونـی  اقدامـات  انجـام  بـرای 

شـد. داده  تحویـل  قضائـی 
وی خاطرنشـان کـرد: شـهروندان در صـورت 
مشـاهده یا اطـلاع از هرگونه مـوارد مجرمانه 
طریـق  از  را  مراتـب  کالا  قاچـاق  جملـه  از 
تمـاس با شـماره ۱۱۰ به پلیس اطـلاع دهند.

فرمانده انتظامی شهرستان نجف آباد خبر داد:

کشف ۲۵۷ رأس دام قاچاق

 دبیر علمی کنگره بین المللی مراقبت های تسکینی و حمایتی سالمندان 
در کاشان مطرح کرد:

 ارسال ۴۵۰ مقاله به کنگره بین المللی 
مراقبت های تسکینی و حمایتی سالمندان

با فعال شـدن سـامانه بارشـی خطر سـقوط بهمن 
و جـاری شـدن روانـاب در بویین میاندشـت وجود 

دارد.
رئیـس اداره هواشناسـی بوئیـن میاندشـت گفـت: 
طبـق پیش بینی ها بـارش در مناطـق غربی فعال 
شـده و بـارش پراکنـده و رگبـاری بـاران درایـن 

شهرسـتان گـزارش شـده و هـم اکنـون بارش ها 
درشـهر افـوس شـدت بیشـتری دارند.

نـوروز ملکـی بـا اشـاره بـه اینکه سـامانه بارشـی 
تـا اوایـل هفتـه آینـده فعـال اسـت افـزود: اوج 
بارش هـا روز جمعـه تـا اوایـل هفتـه خواهـد بـود 
و بارش هـا بیشـتر به شـکل بـاران اسـت و باعث 

آب شـدن برف هـا در منطقـه می شـود، بـه همین 
خاطر جاری شـدن روان آب دور از انتظار نیسـت.

وی گفـت: در ارتفاعـات احتمـال سـقوط بهمـن 
وجـود دارد و توصیه می شـود مـردم از کوهنوردی 
خـودداری  ارتفاعـات  بـه  شـدن  نزدیـک  یـا   و 

کنند.

رئیس اداره هواشناسی بوئین میاندشت خبر داد:

خطر جاری شدن روان آب و سقوط بهمن

رئیس دادگاه عالی انتظامی قضات:

کمبودهای دستگاه قضایی سمیرم برطرف خواهد شد
رئیـس کمیتـه امداد امـام خمینـی شهرسـتان اردسـتان گفت: با 
برنامه ریزی هـای صـورت گرفتـه امسـال در ۶۵ پایـگاه ثابـت و 
سـیار در مدارس و مراکز نیکوکاری شهرسـتان جشـن احسـان و 
نیکـوکاری را برگـزار می کننـد و آمـاده دریافـت کمک های مردم 

خانواده ها هسـتند. و 
ابوالقاسـم صادقـی، در مراسـم نواختـن نمادیـن زنـگ احسـان و 
نیکـوکاری در مدرسـه مصطفـی اردسـتان بـا اشـاره بـه چهل و 
چهارمیـن سـالگرد تأسـیس کمیتـه امـداد بـه فرمـان امـام )ره(، 
اظهـار کـرد: جشـن نیکـوکاری بـا شـعار »هـر روز عیـدی دیگر 
اسـت« در بیش از ۵۰ مدرسـه شهرسـتان اردسـتان آغاز و تا ۲۱ 

همین مـاه ادامـه دارد.
وی افـزود: در آسـتانه سـال نو بـرای تأمین بخشـی از مایحتاج و 
هزینه هـای دانـش آموزان نیازمنـد مدارس شهرسـتان، همدلی و 

همراهـی اولیـا و فرهنگیان ضروری اسـت.
رئیـس کمیتـه امـداد امـام خمینـی )ره( شهرسـتان اردسـتان، 
تصریـح کـرد: بـا برنامه ریزی هـای صـورت گرفته امسـال در ۶۵ 
پایـگاه ثابـت و سـیار در مـدارس و مراکـز نیکوکاری شهرسـتان 
جشـن احسـان و نیکـوکاری را برگـزار می کننـد و آمـاده دریافت 
کمک هـای مـردم و خانواده هـا هسـتند. همچنیـن روز جمعـه در 

مصلاهـای نمـاز جمعـه کمک های مـردم نوع دوسـت جمع آوری 
می شـود.

صادقـی بـا بیـان اینکـه حـدود ۸۴۱ دانش آمـوز تحـت حمایـت 
کمیتـه امـداد امام خمینی اردسـتان هسـتند، تصریح کرد: جشـن 
نیکـوکاری روحیـه تعاون و همکاری را بیـن دانش آموزان تقویت 
می کنـد و کمک هـای جمع آوری شـده در مدارس شهرسـتان به 

دانـش آمـوزان نیازمند همان مدرسـه اهدا می شـود.
از  یکـی  اشـتغال زایی  و  مددجویـان  توانمندسـازی  گفـت:  وی 
وظایـف اصلـی ایـن نهاد حمایتی اسـت و خوشـبختانه هر سـاله 
تعـداد قابـل توجهی از خانواده هـا تحت حمایت این نهـاد توانمند 
می شـود کـه در یـک سـال گذشـته ۱۰۰ خانـواده در شهرسـتان 
اردسـتان بـه خودکفایـی و اسـتقلال مالـی رسـیدند و از پوشـش 

کمیتـه امـداد خارج شـدند.
رئیـس کمیتـه امـداد امـام خمینـی شهرسـتان اردسـتان، اضافه 
کـرد: از ابتـدای سـال جاری تا امروز حـدود ۵۲ میلیـارد تومان در 
قالـب کمک هـای بلاعوض، تسـهیلات، درمـان، تهیـه جهیزیه، 
اشـتغال، در قالـب مسـتمری ماهیانـه و... بـه مددجویـان کمیتـه 
امداد اردسـتان تقدیم شـده کـه ۷.۸ میلیارد تومـان از این مبلغ از 

محـل کمک هـای مردمی تأمین شـده اسـت.

رئیس کمیته امداد اردستان خبر داد:

برپایی ۶۵ جشن نیکوکاری
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Iranian Foreign Ministry 
spokesperson Nasser Kanaani 
insisted on Monday that the 
Islamic Republic adheres to 
diplomacy and that its partic-
ipation in nuclear discussions 
were in accordance with the 
Islamic Republic’s adherence 
to multiple dialogue and diplo-
macy.
Kanaani was referring to the 
nuclear negotiations that 
started in April 2021 to revive 
the 2015 nuclear deal but the 
talks came to a standstill in the 
summer of 2022 as the Biden 
administration is refusing to lift 
the sanctions imposed during 
Donald Trump’s presidency.
Speaking at his weekly news 
conference, Kanaani stated 
that Iran’s interactive approach 
over the past week has been 
palpable that has the potential 
to foster a climate for the set-
tlement of remaining issues 

as well as the augmentation of 
interactions to resume nuclear 
negotiations.
Iran has stated its intention to 
re-enter the nuclear agreement, 
officially known as the Joint 
Comprehensive Plan of Action 
(JCPOA), therefore IAEA Di-
rector General Rafael Grossi’s 
tour to Tehran is part of the Ira-
nians’ active diplomacy, which 
will result in excellent mutual 
understandings. Grossi visited 
Iran on Friday and Saturday. 
He held talks with the Iranian 
president, foreign minister and 
nuclear chief.  
He said that while “we should 
wait and see” if the other side 
would adopt the same course 
of action or not
Resolving the issues will dis-
arm those who attempt to 
obstruct returning to the dip-
lomatic path, the spokesman 
noted.

The official continued by saying 
that Iran has exercised all of 
its legal and political rights to 
uphold those rights, and that 
it has repeatedly underlined its 
rights in accordance with the 
Non-Proliferation Treaty (NPT) 
when it comes to its collabora-
tion with the IAEA.
“Deputy FM attends NAM 
summit in Azerbaijan”
When asked about the deputy 
foreign minister’s tour to the 
capital of the Azerbaijan Repub-
lic, Kanaani noted that Mehdi 
Safari traveled there to attend 
the Non-Aligned Movement 
(NAM) summit. 
Fortunately, the trip had opened 
the door for meetings with vice 
president and foreign minister 
of the Azerbaijan Republic.
“Attack on Azerbaijan embas-
sy”
On the January 27 attack on 
Azerbaijan’s embassy in Teh-

ran by a gunman, he pointed 
out that the man had broken 
into the embassy for personal 
reasons.
He added the Iranian judiciary 
had looked into the matter, and 
Iran had stated its willingness 
to work with an Azerbaijani 
team on this matter.
“No formal Iran-U.S. talks”
Kanaani also pointed out that 
there haven’t been any open 
or formal discussions between 
Iran and the U.S., but that the 
U.S. side has affirmed that the 
two sides continue to commu-
nicate through intermediaries.
“Iran-Belgium prisoners 
swap”
Given an accord between Bel-
gium and Iran on a prisoner 
swap, he also said the deal had 
been prepared earlier but had 
not been carried out due to po-
litical issues in Belgium. 
He added that it can be useful 
in the case of Iranian diplomat 
Assadollah Assadi, who has 
been unlawfully detained in 
Belgium. 
Thus, the Iranian national 
should be unconditionally re-
leased, and Austria and Germa-
ny have also been informed of 
the situation, he continued.
“Iran sees Egypt as a regional 
power”
In response to a query on rela-
tions between Egypt and Iran, 
he stated that Cairo is not an 
exception to Tehran’s desire 
to strengthen ties with friend-
ly countries since Tehran sees 
Egypt as a regional power.
The new Iraqi government has 
been seeking to mend ties be-
tween Iran and Egypt.
“Moves on Afghanistan-Iran 
borderline”
Regarding the unconventional 
behavior of Taliban forces on 
Afghanistan–Iran border, he 
asserted that Iranian authorities 
immediately pursued the bitter 
accident.
The unique situation in neigh-
boring Afghanistan sometimes 

result in a situation need to be 
taken seriously and promptly 
addressed.
The Tasnim news agency re-
ported on Sunday that Afghan 
border guards clashed with 
Iranian guards near the city 
of Pol-Milak in Sistan-Baluch-
estan province. There were no 
casualties. 
Iran has been saying that it is 
ready to train Afghan border 
guards to avoid unwanted in-
cidents.
“Reconstruction in Syria”
On Iran’s involvement in Syria’s 
reconstruction, Kanaani stated 
that while he does not have 
exact figures, the two countries 
have a close relationship and 
certain Iranian firms are in-
volved in investment activities 
in the Arab nation.
“Israel’s ties with Turkmeni-
stan not official”
When asked about the Zionist 
regime’s plan to open embassy 
in Ashgabat, which is 12 miles 
away from the Islamic Repub-
lic, Kanaani said Ashgabat and 
Tehran have very good and 
friendly relations and the Turk-
menistan government is aware 
of the issues between the Zion-
ist regime and Iran. 
He added the regime’s relations 
with Turkmenistan are not sig-
nificant and they have not yet 
established an official relation-
ship.
“Israel suffers from myriad of 
problems”
Regarding the widespread 
demonstrations in the occupied 
Palestinian territories, he said 
the Zionist regime is suffering 
from a myriad of problems, 
including political and security 
ones.
Noting that the West Bank and 
the Gaza Strip are home to Pal-
estinian resistance groups, he 
reiterated Tehran’s long-held 
policy that resistance is the only 
option for the Palestinians to 
attain independence and expel 
the occupation forces.

Iran dedicated to multilateral nuclear talks, diplomacy: Foreign Ministry

Ashgabat to host 
17th Iran-Turkmeni-
stan Joint Economic 
Committee meeting 
soon

The 17th meeting of Iran and 
Turkmenistan’s joint economic 
committee is going to be held in 
Ashgabat in the near future, the 
portal of the Iranian government 
announced on Sunday.
The coordination meeting for the 
17th Iran-Turkmenistan Joint 
Economic Committee meeting 
was held on Saturday with the 
presence of representatives from 
Iranian ministries and economic 
entities.
Deputy Transport Minister 
Shahriar Afandizadeh, Deputy 
Foreign Minister for Economic 
Diplomacy Mahdi Safari, and 
representatives from the Islamic 
Republic of Iran Customs Ad-
ministration (IRICA), the Central 
Bank of Iran (CBI), the Iran-Turk-
menistan Joint Chamber of Com-
merce, as well as Iran’s Free 
Zones High Council, were among 
the attendees of the meeting.
At the beginning of the meet-
ing, a report on the history of 
Iran-Turkmenistan relations and 
previous agreements, memoran-
dums, and negotiations between 
the two countries was presented.
Further, bilateral trade potentials 
through four important borders 
between Iran and Turkmeni-
stan, namely Sarakhs, Lotfabad, 
Incheh Borun, and Bajgiran were 
discussed and requirements to 
facilitate border traffic were re-
viewed.
Issues such as transit, tariffs, 
green customs, rail, road, sea, 
and air transportation between 
Iran and Turkmenistan were also 
discussed at the gathering. 
According to the reports present-
ed in the meeting, Iran’s current 
exports to Turkmenistan amount 
to 741,000 tons valued at $321 
million, and the imports from the 
country stand at 122,000 tons to 
a value of $243 million.
As reported, Iranian Minister of 
Transport and Urban Develop-
ment Mehrdad Bazrpash is going 
to visit Turkmenistan on top of 
a high-ranking delegation in the 
near future to co-chair the Joint 
Economic Committee meeting.
Last week, IRICA Head Moham-
mad Rezvani-Far and the head 
of the State Customs Service of 
Turkmenistan Maksat Hudaykuly-
ev met on the two countries’ bor-
der and discussed major issues 
in two rounds of meetings. The 
first round was held at Khorasan 
Razavi Customs, and the second 
round was held at Hudan Cus-
toms of Turkmenistan.
Boosting cooperation and trade in 
four customs borders, establish-
ing joint border customs, sign-
ing a memorandum on training, 
holding regular joint meetings 
between the two sides, enhanc-
ing border markets, and removal 
of restrictions were among the 
topics discussed during these 
meetings.
Pointing out that the 13th govern-
ment pays special attention to the 
development of economic and 
border interactions with neigh-
boring countries, Rezvani-Far 
said that the development of 
economic interactions, especial-
ly with neighboring countries, is 
a top priority for the incumbent 
government in Iran.
Calling for strengthening eco-
nomic ties with Turkmenistan, he 
highlighted that the two states’ 
economic cooperation would 
multiply the volume of trade be-
tween the two countries.

IAEA chief says 
technical team to 
visit Tehran soon
The International Atomic En-
ergy Agency’s technical team 
will pay a visit to Iran to further 
investigate technical nucle-
ar-related details, IAEA Director 
General Rafael Grossi said on 
Monday.
Addressing the IAEA Board of 
Governors meeting in Vienna, 
Grossi said the UN nuclear 
watchdog and Iran had estab-
lished a consensus over the 
continuation of monitoring and 
verification.
The Board of Governors’ quar-
terly meeting got underway 
as the Western governments’ 
propaganda against Iran’s 
purportedly higher uranium 
enrichment level was thwarted 
by Grossi’s tour to Tehran on 
Friday and Saturday.
The board’s meeting started on 
Monday and will go through 
Friday. 
Based on the introductory 
statement on Iran’s nuclear 
program at the meeting, Grossi 
noted that “following my dis-
cussions with Vice President 
Eslami in Tehran on Saturday, I 
note Iran’s agreement to allow 
the Agency to proceed with fur-
ther monitoring and verification 
measures indispensable to the 
Agency fulfilling its mission.”
“Doing this will be crucial be-
cause it will enable the Agency 
to start creating a new baseline 
that will be required in the event 
that Iran resumes carrying out 
its nuclear-related obligations 
under the JCPOA,” he added. 
Grossi went on to say, “I now 
look forward to the follow-up 
technical discussions and to 
the prompt and full implemen-
tation of Iran’s assurances and 
the Joint Statement between 
Vice President Eslami and 
myself. You will find this joint 
statement attached as an annex 
to my latest report on the NPT 
Safeguards Agreement with the 
Islamic Republic of Iran, which 
is before you.”
He purportedly said, “In Janu-
ary, Iran implemented a signif-
icant change to the declared 
design information for the 
Fordow Fuel Enrichment Plant 
(FFEP) without informing the 
Agency in advance. This was 
contrary to Iran’s obligations 
under its Safeguards Agree-
ment. Following discussions 
between Iran and Agency offi-
cials, Iran has since confirmed 
that it will facilitate the further 
increase in the frequency and 
intensity of Agency verification 
activities at FFEP, as notified by 
the Agency.”
“Also in January at the Fordow 
fuel enrichment plant, we found 
particles of high enriched urani-
um with enrichment levels well 
beyond the enrichment level 
declared by Iran. The Agency 
and Iran have initiated technical 
discussions to fully clarify this 
issue.”
He concluded, “I welcome 
Iran’s high-level assurances 
that it is willing to implement 
further appropriate verification 
and monitoring activities, and 
to cooperate with the Agen-
cy to resolve the outstanding 
safeguards issues, including 
those pertaining to the three 
undeclared locations in which 
the Agency found traces of 
uranium particles of anthropo-
genic origin. In the spirit of the 
joint statement, I look forward 
promptly to engaging in techni-
cal follow-up discussions with 
Iran, as we have agreed. There 
is important work ahead of us.”

Ayatollah Seyed Ali Khamenei, the 
Leader of the Islamic Revolution, 
on Monday labeled the poisoning of 
pupils in schools as an “unforgivable 
and massive crime,” urging the rel-
evant authorities to take the matter 
seriously.
“If it is confirmed that the pupils were 
poisoned, the culprits of this crime 
must be severely punished and there 
will be no amnesty for them,” the 
Leader asserted. 
The statements were delivered by 
Ayatollah Khamenei as he was cele-
brating Iran’s national Arbor Day by 
planting three saplings.
“Officials should take the poisoning 
of pupils seriously,” the Leader de-
clared, adding, “This is a serious and 
inexcusable crime.”
Ayatollah Khamenei stated that rel-
evant parties, including intelligence 
and law enforcement bodies, should 
track out the crime’s inception as well 
as the perpetrators and organizers.
“This is a crime because it is done to 
the most helpless members of soci-
ety—children. Moreover, it disturbs 
families and instills psychological un-
certainty and terror in society. These 
matters need to be taken seriously, 
and if the offenders are found guilty, 
there won’t be any amnesty for them. 
They must also be disciplined, and 
their punishment must serve as a les-
son,” the Leader highlighted.
“Corruption on earth”
Iranian Judiciary Chief Gholamhos-
sein Mohseni Ejei also said on Mon-
day that the culprits for poisoning 
the pupils would be put on trial and 
charged with “corruption on earth,” a 

charge that carries death penalty.
So far, Iranian officials have not an-
nounced any arrests in this regard.
“Atrocious act”
The poisoning cases, which have 
resulted in some girls being hospi-
talized, were also blasted late on Sun-
day by President Ebrahim Raisi as “a 
fresh scheme by the enemies of Iran.”
Raisi has asked for precise and fast 
information on poisoning incidents in 
schools, denouncing them as exam-
ples of “crimes and an atrocious act” 
by the nemesis. 
“The new conspiracy of the enemy 
to sow fear in the hearts of students, 
our dear children, and their parents is 
a crime and it is an anti-human act,” 

Raisi said in remarks at a cabinet 
meeting on Sunday
The president was referring to a re-
port by the minister of intelligence 
on the investigation into the issue of 
the poisoning of a number of schools 
across the country.
Last week Raisi directed the interior 
and intelligence ministers to investi-
gate the poisoning incidents.
The president also underlined the 
necessity for follow-up on this mat-
ter and the provision of correct and 
timely information to the pertinent 
agencies to address the public’s con-
cerns, the president’s official website 
reported. 
“This conduct is another link in the 

chain of enemy intrigues, which are 
intended to inflame society, worry 
the general public, and create dread 
among the nation’s youth,” Raisi ad-
monished. 
Several Iranian students have re-
ported experiencing symptoms of 
poisoning while attending class since 
November 2022. 
Before spreading to other cities, the 
infection began in the city of Qom.
Most frequently, students had breath-
ing problems, nausea, exhaustion, 
and dizziness; some even required 
hospitalization.
Elsewhere in his Monday remarks, 
Ayatollah Khamenei said the coun-
try’s economic challenges, including 
a devaluation of the national currency, 
inflation and the high cost of living, 
are a result of a single-product econ-
omy.
Additionally, the Leader remarked, 
“Officials should use all available 
economic means to find the correct 
solution to people’s issues.”
The Leader also explained why he 
planted three seedlings in other parts 
on Monday, using the slogan for this 
year’s National Tree Planting Day, 
“Every Iranian Three Saplings.”
He said that the government’s goal of 
planting one billion saplings will be 
accomplished in four years beginning 
in 1402 (which starts on March 21, 
2023) if each person plants three sap-
lings in accordance with that phrase. 
He said that the Islamic Republic of 
Iran’s Constitution makes clear that 
environmental preservation is a prior-
ity, emphasizing that “no one should 
disobey this law.”

Leader calls pupil poisonings ‘unforgivable crime’
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TEDPIX, the main index of Tehran 
Stock Exchange (TSE), lost 10,276 
points to 1.785 million on Monday.
As reported, over 11.312 billion se-
curities worth 71.554 trillion rials 
(about $165 million) were traded at 
the TSE.

TEDPIX gained 165,178 points in the 
past Iranian calendar week (ended 
on Friday).
The index lost 155,778 points (9.22 
percent) in the previous Iranian cal-
endar month Bahman (ended on 
February 19).

TEDPIX drops 
10,000 points 
on Monday

Netanyahu lam-
bastes IAEA chief 
for calling attacks 
on nuclear sites 
‘illegal’

The recent remarks made 
by head of the Internation-
al Atomic Energy Agency 
(IAEA) that any military 
strike on Iranian nuclear in-
stallations would be unlaw-
ful have been slammed as 
“unworthy” by Israeli Prime 
Minister Benjamin Netanya-
hu.
Rafael Grossi stated on Sat-
urday that any military strike 
on Iran’s nuclear facilities 
would be “illegal” and “out-
lawed,” as he was reacting 
to U.S. and Israeli military 
threats to hit them.
In a joint press conference in 
Tehran with Iranian nuclear 
chief Mohammad Eslami, 
Grossi stated, “I think any 
strike and any military attack 
on a nuclear site is unlaw-
ful, is out of the normative 
frameworks that we all fol-
low by.”
The comments come amid 
rumors that the Biden ad-
ministration has increased 
its military cooperation with 
Israel in recent weeks as ne-
gotiations over the Islamic 
Republic’s peaceful nuclear 
program have stalled.
At a meeting with his ex-
tremist cabinet on Sunday, 
Netanyahu argued that Gros-
si was a worthy person who 
made an unworthy remark.
“Against what law? Is it ac-
ceptable for Iran, a country 
that openly advocates for our 
annihilation, to put together 
the means of our oblitera-
tion? Do we have to refrain 
from self-defense? Obvious-
ly, we have permission to do 
this,” he continued.
Israel may and should take 
whatever action is neces-
sary to deal with Iran, and 
we have got their back, ac-
cording to U.S. Ambassador 
to Israel Tom Nides, who 
warned last month that “all 
options are on the table.”
The Israeli regime has made 
numerous covert attempts in 
recent years to undermine 
Iran’s peaceful nuclear pro-
gram by assassinating Ira-
nian scientists and carrying 
out sabotage acts at Iran’s 
nuclear facilities.
It is worth saying that Israel 
is a nuclear-armed regime 
that has refused to sign the 
nuclear Non-Proliferation 
Treaty (NPT).
In November 2022 the Unit-
ed Nations General Assem-
bly voted 152-5 in favor of 
a resolution that demanded 
Israel destroy all its nuclear 
weapons arsenal and allow 
inspectors from the IAEA to 
visit its nuclear facilities.
The vote was undertaken by 
the UN’s First Committee 
which deals with disarma-
ment, global challenges and 
threats to peace that affect 
the international community 
and seeks out solutions to 
the challenges in the interna-
tional security.
Four countries - Canada, 
Micronesia, Palau, and the 
United States - as well as the 
Israeli regime, opposed the 
resolution on the “risk of nu-
clear proliferation in the Mid-
dle East (West Asia).” Anoth-
er 24 countries abstained, 
including some members of 
the European Union.

Leader of the Islamic Revolution 
Ayatollah Seyed Ali Khamenei has 
pardoned a sizable number of pris-
oners, Iranian Judiciary Chief Ghola-
mhossein Mohseni Ejei stressed on 
Monday.
Mohseni Ejei also said that over 
80,000 prisoners have received par-
dons as a result of the order issued 
by Ayatollah Khamenei.
In an interview published on the 
Khamenei.ir website on Sunday, the 
top judge stressed that thousands 
who had been detained during recent 
disturbances in the country are given 
amnesty. 
He added that the number of pardon 
cases could approach 90,000.
Nevertheless, the judiciary head said 
that the pardons had no impact on 
prisoners who were detained as a 
result of complaints made by private 
plaintiffs.
Ejei also noted that the Leader has 
repeatedly emphasized that it is im-
portant to deal with prisoners based 
on law.

The top judge went on to say that 
the Leader has insisted that no one 
should violate the regulations and 
laws when it comes to dealing with 
prisoners. 
“No one should insult any prisoners 
in the slightest,” the Leader said, ac-
cording to Ejei. 
“I have repeatedly heard from the 
Leader saying ‘be careful, we must 
be accountable on the Day of Resur-
rection, be careful’.”
The judiciary chief went on to say 
that this was not a general amnesty 
as some interpreted because general 
amnesty has one solid definition in 
terms of the Constitution and regu-
lations. 
“This amnesty proposal was based 
on the inference and knowledge 
that we had of the principles of the 
Leader,” he underlined, adding, “It 
was based on the points that he 
had explicitly ordered to us either in 
public meetings or privately, and we 
prepared that proposal with the sum-
mary we made with various experts.”

Over 80,000 prisoners are amnestied

During the past Iranian calendar week 
(ended on Friday), Iran Mercantile 
Exchange (IME) witnessed trade of 
3,535,773 tons of commodities with 
a total trading value of nearly $960 
million, posting growths of 79.4 per-
cent and 14.8 percent in volume and 
value of trades compared with the 
week before that.
As reported by the IME’s Public Re-
lations and International Affairs De-
partment, the exchange saw on its 
metals and minerals trading floor 
trade of 2,823,384 tons of commod-
ities worth more than $606 million.
On this floor the IME sold 1,304,018 
tons of cement, 1,045,000 tons 
of iron ore, 378,506 tons of steel, 
165,000 tons of zinc, 86,500 tons of 
sponge iron, 9,650 tons of aluminum, 
4,000 tons of copper, 1,500 tons of 
cast iron, 310 tons of molybdenum 
concentrate and 12 kg of gold bars.
Furthermore, the IME witnessed on 
both domestic and export rings of its 
oil and petrochemical trading floor 
506,212 tons of commodities valued 
at more than $333 million.
Commodities traded on this floor 
included 172,778 tons of bitumen, 
107,000 tons of vacuum bottom, 
106,247 tons of polymeric products, 
41,056 tons of lube cut, 42,880 tons 
of chemicals, 15,300 tons of sulfur, 
4,161 tons of base oil, 2,570 tons of 
petroleum products, 530 tons of in-
sulation and 140 tons of feedstocks.

The IME also traded within the same 
week 206,177 tons of commodities 
on its side market.
As previously reported, during the 
past Iranian calendar month Bahman 
(ended on February 19), Iran Mer-
cantile Exchange witnessed trade of 
10,399,570 tons of commodities and 
10,730 vehicles with a total trading 
value of more than $3.4 billion on 
its physical market, posting growths 
of 18.5 percent and 13.5 percent in 
volume and value of trades compared 
with the month before that.
The exchange saw on both domestic 
and export pits of its oil and petro-
chemical trading floor, trade of trade 
of 1,745,035 tons of commodities 
valued at more than $1 billion.
On this floor the IME sold 478,069 
tons of bitumen, 437,433 tons of 
polymeric products, 392,000 tons 
of vacuum bottom, 195,500 tons of 
lube cut, 175,975 tons of chemicals, 
49,400 tons of sulfur, 18,475 tons of 
oil, 2,104 tons of petroleum prod-
ucts, 800 tons of feedstocks and 400 
tons of insulation.
Furthermore, the exchange saw trade 
of 8,597,429 tons of commodities 
and 10,730 vehicles worth more than 
$2 billion on its metals and minerals 
trading floor.
Items traded on this floor included 
4,649,414 tons of cement, 1,979,000 
tons of iron ore, 1,577,338 tons of 
steel, 122,400 tons of sponge iron, 

53,750 tons of zinc, 42,095 tons of 
aluminum, 30,372 tons of copper, 
790 tons of molybdenum concen-
trate, 48 tons of precious metals con-
centrate and 33 kg of gold bars.
Last was the IME’s side market on 
which the exchange traded 57,105 
tons of commodities.
The value of trades at Iran Mercan-
tile Exchange rose 102 percent, and 
the volume of trades at the exchange 
increased 128 percent in the past 
Iranian calendar year 1400 (ended 
on March 20, 2022), which was the 
highest level of growth in the history 
of the exchange since its establish-
ment.
Statistical data show that in the past 
year, in addition to new records in 
the volume and value of trades of dif-
ferent products, 10 major records in 
total value and physical market trades 
were registered. In a way that besides 
the total value of trades, the volume 
and value of physical market trades, 
the volume, and value of industrial 
products and petrochemicals trades, 
the value of oil products trades and 
the volume and value of side market 
trades all hit records.
IME is one of the four major stock 
markets of Iran, the other three 
markets are Tehran Stock Exchange 
(TSE), Iran’s over-the-counter (OTC) 
market known also as Iran Fara 
Bourse (IFB), and Iran Energy Ex-
change (IRENEX).

Commodities worth nearly 
$960m traded at IME in a week

Do Strawberries Have 
Any Skin Benefits?

By: PARISA JAMADI
Source: https://www.healthline.com/health/beauty-skin-care/strawberry-skin-benefits#takeaway

Strawberries are really good for you. 
In fact, strawberries may offer numer-
ous health benefits, including anti-in-
flammatory benefits for you and your 
skin. They’re also good for your overall 
health.
In particular, strawberries contain an-
tioxidants known as polyphenols, as 
well as vitamins and minerals such as:
• vitamin C
• manganese
• potassium
• folate
General skin care
Strawberries contain vitamin C. The 
stable, water-soluble version of this 
vitamin known as sodium ascorbyl 
phosphate (SAP) is known to brighten 
skin.
Acne
Since strawberries are high in vitamin 
C, and vitamin C is known for its an-
ti-inflammatory qualities, it’s possible 
that strawberries could help reduce 
some of the inflammation associated 
with acne. 
Topical vs. eating
You don’t have to choose between eat-
ing strawberries or applying products 
containing strawberries to your skin to 
reap the benefits. You can do both. 
Eating strawberries means that you’re 

consuming all those healthy vitamins 
and minerals that help you fight off ox-
idative stress and inflammation.
Meanwhile, using topical products 
containing strawberries on your skin 
may help you counteract the effects of 
aging. 
But there isn’t much scientific evi-
dence to support the idea that applying 
strawberries topically will drastically 
improve your skin. 
Other benefits
If strawberries were just good for your 
skin, that might be persuasive enough. 
But strawberries also have numerous 
other demonstrated health benefits 
when eaten. For example:
• They contain compounds called an-
thocyanins, which contribute to their 
vibrant color. These provide numerous 
benefits, including improving your 
blood lipid profile and decreasing your 
risk of developing heart disease.
• They contain lots of phenolic antioxi-
dants, which may help prevent certain 
kinds of cancer.
• They seem to help modify your body’s 
digestion of sucrose, which may help 
prevent type 2 diabetes.
Ways to use it
You’re probably familiar with strawber-
ry ice cream, strawberry pie, and other 

delicious desserts containing this ru-
by-red fruit. But a growing number of 
skin products now contain strawberry 
or strawberry extract.
Here are some ways your skin can ben-
efit from strawberries.
Strawberry face mask
Some people prefer to grab a contain-
er of strawberries from the fridge and 
make their own face mask, typically by 
mashing up the strawberries and mix-
ing them with yogurt or honey. Some 
may prefer to mix in milk or cream. Be 
sure to rinse thoroughly after you ap-
ply your mask.
While there’s no harm in trying this 
DIY face mask, don’t expect drastic 

results. More research is necessary to 
determine if strawberries applied topi-
cally really have any benefit to the skin.
Strawberry juice
Vitamin C, antioxidants, and fiber. 
What’s not to love? You can reap all 
these benefits from gulping down a 
glass of strawberry juice. 
Strawberry scrubs
By mixing up some mashed strawber-
ries and some sugar, you can create a 
pretty good facial scrub right in your 
own kitchen. You can also try adding a 
bit of coconut oil or olive oil to make it 
a little smoother. 
For those with sensitive skin, be aware 
that sugar exfoliants can be harsh on 

the skin, leading to irritation and in-
flammation. 
The bottom line
You almost can’t go wrong with straw-
berries. 
They may help:
• improve the appearance of your com-
plexion
• improve your heart health
• lower your cholesterol levels
• reduce your chances of developing 
type 2 diabetes
• reduce your risk of cancer
Try finding some ways to incorporate 
strawberries into your diet on a regular 
basis. You might also give strawber-
ry-infused skin care products a try.
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مدیرعامـل هلدینـگ پتروپالایـش 
اصفهان گفت: با همکاری سـربازان 
گمنام امـام زمـان )عـج( در اداره کل 
اطلاعات استان اصفهان و همچنین 
اطلاعـات سـپاه، اسـتفاده از اجناس 
فیک )تقلبی( در پالایشـگاه اصفهان 
اعلام و بـرای اصلاح آنها اقدام شـد.

محسـن قدیری اعلام کـرد: ۲ هزار 
و ۴۰۰ نقطـه پرخطـر در پالایشـگاه 
اصفهـان شناسـایی و بـا توجـه بـه 
همکاری سـربازان گمنام امـام زمان 
)عـج( در اداره کل اطلاعـات اسـتان 
اصفهـان و همچنیـن همـکاری 
اطلاعـات سـپاه، اسـتفاده از اجناس 

فیـک اعلام شـد.
وی افـزود: مـا بـا بررسـی بیـش از 
۷۲ هـزار نقطـه به ایـن تعـداد نقطه 
پرخطر رسیدیم، آن را اصلاح کردیم 
و درخواسـت ما از قوه قضاییه تسریع 

در رسـیدگی به ایـن پرونده اسـت.
همچنیـن قدیری گفـت: امسـال ما 
ابَـَر پـروژه هلدینـگ پتروپالایـش 
»تصفیـه  عنـوان  بـا  اصفهـان 
گازوییـل« را ۲ سـال زودتر و با سـود 
۲۰ هـزار میلیـارد تومانـی بـه بهـره 
برداری رسـاندیم، باید توجه داشـت 
کـه بـا همـت سـربازان گمنـام امام 
زمـان )عـج( در اداره کل اطلاعـات 
اسـتان اصفهـان مشـخص شـد که 
تجهیزات فیـک توسـط پیمانکاران 
نااهـل برای ایـن پـروژه آورده شـده 
بود کـه در این زمینه پرونـده قضایی 

تشـکیل شـد.

طبـق گـزارش روابـط عمومـی 
هلدینـگ پتروپالایـش اصفهـان، 
قدیـری در دیـدار بـا معـاون قـوه 
قضاییـه بـا بیـان اینکـه امسـال ۱۳ 
میلیـون یـورو صـادرات از سـوی 
هلدینـگ پتروپالایـش اصفهـان 
داشـتیم، اظهار داشـت: برنامه ریزی 
مـا بـرای سـال ۱۴۰۵ صـادرات بـه 

ارزش ۵۰۰ میلیـون یـورو اسـت.
قدیـری افزود: بـا فعال سـازی کامل 
۶ شـرکت زیـر مجموعـه ایـن مهم 
را محقـق خواهیـم کـرد، در زمـان 
حاضر شـرکت میرداماد صفـه روزانه 
۲ هزار بشـکه انواع حلال هـا را تولید 
می کنـد، برنامـه ریـزی درآمـد ۷۰ 
میلیون یورویی این شـرکت در سال 
۱۴۰۵ اسـت و دیگـر شـرکت ها بـه 
همـراه پالایشـگاه اصفهـان درآمـد 
۴۳۰ میلیون یورویی خواهند داشـت.

مدیرعامـل هلدینـگ پتروپالایـش 
اصفهان بـا بیان اینکـه مـا در برنامه 
ریـزی خـود آمـاده خنثی سـازی هر 
ترفند دشـمن هسـتیم، اضافـه کرد: 
برنامـه مـا تبدیـل شـدن به یکـی از 
به روزتریـن پالایشـگاه های بـزرگ 
دنیاسـت و تا سـال ۱۴۰۵ با رسـیدن 
به ضریـب پیچیدگی بـالای ۱۲ این 

امـر محقـق خواهد شـد.
قدیری با اشـاره به انعقـاد قـرارداد با 
یک شـرکت آلمانـی برای صـادرات 
محصـولات هلدینـگ پتروپالایش 
اصفهـان گفـت: مبلغ ایـن قـرارداد 
۱۱۵ میلیـون یـورو و انتظـار مـا این 

اسـت کـه مسـوولان اجـازه دهنـد 
ایـن میـزان ارزآوری در هلدینـگ 
پتروپالایش اصفهان و برای تکمیل 

طرح هـای شـرکت هزینـه شـود.
وی با بیـان اینکه مـا بـرای دریافت 
ضمانت نامه هـای بانکـی بـه علـت 
تحریم هـا مشـکل داریـم، افـزود: 
برنامـه مـا در سـال ۱۴۰۵ رسـیدن 
به سـود ۲ میلیارد دلاری اسـت و این 
مسـیر در صورت حمایت مسـوولان 

محقـق خواهد شـد.
معاون منابع انسـانی و امور فرهنگی 
قـوه قضاییه نیـز در این دیـدار گفت: 
با توجـه به اصـل ۴۴ قانون اساسـی، 
سـتاد اقتصـاد مقاومتـی را در مرکـز 
و همـه اسـتان ها تشـکیل و پنـج 

هـزار واحد تولیـدی را مـورد حمایت 
قضایـی قـرار دادیم.

محمدباقـر الفـت بـا بیـان اینکـه ما 
تـلاش می کنیـم از مدیریت هـای 
مطلوب و سـالم حمایت کنیم، افزود: 
در ایـن زمینـه همـکاران در سراسـر 
کشـور و بـه ویـژه اسـتان اصفهـان 
همـکاری خوبـی داشـتند، پرونده ها 
در اصفهـان با دقـت پیگیری شـد و 

نتایـج خوبـی را به همـراه داشـت.
معـاون قـوه قضاییـه بـا بیـان اینکه 
سـتاد اقتصـاد مقاومتـی را دوبـاره 
تقویـت خواهیـم کـرد، ادامـه داد: ما 
می دانیـم کـه شـرکت های بزرگـی 
همچـون هلدینـگ پتروپالایـش 
اصفهان با توجـه به وسـعت فعالیت 

ممکن اسـت معارضانی داشـته باشد 
کـه بـا توجـه بـه سـلامت فعالیت، 
حمایت هـای لازم را از این مجموعه 

خواهیـم داشـت.
وی تاکیـد کـرد: همه بـا انگیـزه بالا 
مدیریت سـالم را مورد حمایـت قرار 
می دهیـم و سـایه ای امـن بـرای آن 

ایجـاد خواهیـم کرد.
طرح بـزرگ محیط زیسـتی تصفیه 
گازوییـل شـرکت پالایـش نفـت 
)پالایشـگاه( اصفهان مهر امسـال با 
هدف تولیـد گازوییل یـورو ۵ در مدار 
تولید قرار گرفـت؛ با بهره بـرداری از 
این طـرح روزانه یکصد هزار بشـکه 
گازوییـل یـورو ۵ تولیـد و ۳۰۰ تُـن 

گوگرد حـذف می شـود.

پنج شنبه 18 اسفند 1401  | شمـاره 1290

و  سـرمایه گذاری  سـازمان  مدیرعامـل 
مشـارکت های مردمـی شـهرداری اصفهان 
گفـت: از جملـه مشـکلات مشـارکت و 
سـرمایه گذاری نبـود سـازوکار نظام منـد در 

پروژه هـای غیرخودگـردان و نداشـتن توجـه 
لازم به ریسـک و بیمه سـرمایه گذاری است.

مسـعود حیدری در نخستین جلسـه کارگروه 
مراکـز  شـهرداری های  سـرمایه گذاری 

اسـتان اصفهان بـا تاکید بـر لـزوم رفع بعضی 
از مشـکلات و موانـع اساسـی ایـن حـوزه 
شـامل ضعـف در قوانیـن مشـارکت عمومی 
و خصوصـی، تسـری آئین نامـه معاملاتـی 
شـهرداری بـه پروژه هـای مشـارکتی، نبـود 
مشـوق های نظام منـد در جـذب مشـارکت 
بخـش خصوصـی در پروژه هـای شـهری 
و نبـود رویکـردی مشـخص در جـذب 
سـرمایه های خـرد در اقتصاد شـهری، اظهار 
کـرد: از دیـدگاه بخـش خصوصـی بعضـی از 
پروژه هـای مدیریت شـهری بازدهـی پایینی 
بـرای سـرمایه گذاری دارد و بر همین اسـاس 
انگیزه کافـی برای مشـارکت با شـهرداری را 

ایجـاد نمی کنـد.
کـه  مشـکلاتی  دیگـر  از  افـزود:  وی 

در موضـوع مشـارکت و سـرمایه گذاری 
می تـوان بـه آن اشـاره کـرد، نبود سـازوکار 
نظام منـد در پروژه هـای غیرخودگـردان 
و نداشـتن توجـه لازم بـه ریسـک و بیمـه 

اسـت. سـرمایه گذاری 
مدیرعامـل سـازمان سـرمایه گـذاری و 
مشـارکت های مردمـی شـهرداری اصفهان 
تغییر نگـرش مدیـران شـهری و تمایـز قائل 
شـدن میـان پیمانـکار و سـرمایه گذار را 
اولویـت فرهنـگ و رفتار سـازمانی دانسـت و 
با تاکید بر اسـتفاده از سـرمایه های ناملموس 
شـهر، خاطرنشـان کـرد: بـا توجه به شـرایط 
اقتصـادی حاکم بر شـهرداری ها لـزوم ورود و 
بهره برداری از ابزارهـا و بازارهای نوین تأمین 

مالـی ضرورتـی انکارناپذیـر اسـت.

استاد دانشکده زمین شناسی دانشگاه اصفهان گفت: زلزله های اخیر در ترکیه و سوریه، 
زنگ خطری بزرگ برای ایران بشمار می آید و باید با درسی که از آن می گیریم بصورت 

منسجم و جدی برای تهیه نقشه گسل های فعال اقدام کنیم.
میثم تدین افزود: لازم است که بصورت منسجم و هدفمند برای تهیه نقشه گسل های 
فعال، لرزه زمین ساخت و پهنه بندی خطر زلزله با دقت بالا برای هر استان در 

کشورمان اقدام شود.
وی با بیان اینکه این کار می تواند توسط متخصصان زمین شناسی ساختمانی و 
تکتونیک )زمین ساخت( و زلزله شناسی بر پایه دانش و اطلاعات به روز و بازدیدهای 
میدانی انجام شود، اظهار داشت: از این نقشه ها می توان برای تصمیم گیری های کلان 
در مدیریت شهرها مانند تعیین محدوده توسعه جانبی شهری و تقویت و ایمن سازی 

ساختمان ها و محدوده های در معرض خطر زلزله استفاده کرد.
این استاد دانشگاه تصریح کرد: نباید تصور شود که فقط زلزله های بالای ۶ ریشتر 
مهم هستند بلکه زمین لرزه های یک تا سه ریشتر نیز باید در نظر گرفته و بررسی 
شوند زیرا هشداری برای زلزله های بزرگتر هستند و به ما در شناسایی گسل های 

فعالتر کمک می کند.
به گفته وی، هر چقدر مطالعات بیشتر و به روز رسانی و خرده لرزه ها یا کف لرزه ها نیز 
در نظر گرفته شود، نقشه گسل های فعال در کشور دقیقتر تهیه می شود و به ما نشان 

می دهد که کدام گسل ها لرزه خیزتر هستند.
تدین اظهار داشت: تاکنون مطالعاتی توسط نهادهای مرتبط مانند سازمان زمین 
شناسی یا مرکز لرزه نگاری و همچنین توسط استادان دانشگاه و در پایان نامه های 
دانشجویان تحصیلات تکمیلی درباره نقشه گسل های فعال انجام شده اما لازم است 

که این مطالعات منسجم و هدفمند باشد.
وی افزود: بخش های مختلف از جمله مدیریت شهری و شهرداری ها به این نقشه ها 
نیاز مبرم دارند تا بدانند برای توسعه شهری مانند مناطق مسکونی یا راه ها با چه 

محدودیت هایی مواجه هستند.
این استاد دانشگاه به زلزله های اخیر اشاره و خاطرنشان کرد: مطالعات پیشین بر روی 
زمین لرزه ها و گسل های کشور ترکیه، نشان دهنده زلزله خیز بودن جنوب و شمال 
این کشور بود اما کم توجهی به این موضوع و تمرکز جمعیتی در این مناطق سبب وارد 

شدن خسارات جانی و مالی سنگینی شد.
وی با اشاره به اینکه ایران، ترکیه و سوریه در بخش میانی کمربند کوه زایی آلپ - 
هیمالایا واقع شده اند، گفت: این کمربند میزبان بیشترین حرکت های گسلی، چین 

خوردگی و زمین لرزه های کره زمین است.
تدین افزود: مطالعات زمین شناسی ساختاری و تکتونیکی بر روی خاورمیانه گویای 
حرکت صفحه های قاره ای عربستان و آفریقا به سمت شمال است که از حدود ۶۰ 

میلیون سال پیش تاکنون ادامه دارد.
وی با بیان اینکه نتیجه این حرکت های رو به شمال، تحت فشار قرار گرفتن ترکیه، 
سوریه و ایران از سمت جنوب توسط صفحه های قاره ای عربی و آفریقا و از سمت 
شمال با پوسته ستبر جنوب اوراسیا است، ادامه داد: این اتفاق سبب ایجاد گسل ها 

و چین خوردگی ها، زلزله ها و در نهایت رشته کوه ها و ارتفاعات در منطقه می شود.
این استاد دانشگاه اظهار داشت: بررسی تاریخچه لرزه خیزی زلزله های سال های ۱۹۰۰ 
تا ۲۰۲۳ میلادی در خاورمیانه حاکی از لرزه خیز بودن گسل های اصلی منطقه از جمله 

شمال آناتولی )شمال ترکیه(، شرق آناتولی و دریای مرده )در جنوب ترکیه( است.

وی همچنین خاطرنشان کرد که هنوز دانش بشری به این حد نرسیده است که قادر 
به پیش بینی زلزله از نظر بزرگی، مکان و زمان آن باشد.

به گزارش ایرنا، زلزله ۷.۷ و ۷.۶ ریشتری ۶ فوریه ۲۰۲۳ )۱۷ بهمن ماه ۱۴۰۱( ترکیه 
و سوریه که جان بیش از ۴۶ هزار نفر را در جنوب ترکیه گرفت، علاوه بر تلفات جانی 
زیاد، خسارت های مالی سنگینی نیز بر پیکره اقتصاد در این دو کشور بر جای گذاشته 

است.
بنا به اعلام مدیر بانک جهانی، زلزله اخیر در ترکیه بیش از یک میلیون و ۲۵۰ هزار 
نفر از ساکنان ۱۱ استان ترکیه را بی خانمان کرده و یا به محل سکونت آنها خسارت 

وارد کرده است.
هر چند که خسارت دقیق این زلزله که از آن به عنوان »فاجعه قرن« یاد می شود، هنوز 
مشخص نشده؛ ولی برخی نهادهای اقتصادی برآوردهای خود را از میزان خسارت 
این زلزله اعلام کرده و گفته اند که اقتصاد ترکیه به سختی می تواند از زیر بار خسارت 

این رویداد کمر راست کند.
شمار قربانیان زلزله در سوریه نیز حدود ۶ هزار نفر اعلام شده است.

مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری شهرداری اصفهان:

سازوکار نظام مندی برای پروژه های غیرخودگردان وجود ندارد

استاد دانشکده زمین شناسی دانشگاه اصفهان:

زلزله ترکیه و سوریه زنگ خطر بزرگی برای ایران است

مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان مطرح کرد:

شناسایی و اصلاح اجناس تقلبی در پالایشگاه با همکاری نهادهای اطلاعاتی

سیدرضا مرتضوی در نشست بازآفرینی شهری با اشاره به سفر روز گذشته رئیس 
قوه قضائیه به اصفهان افزود: همچنین طرح های تأمین آب استان و برنامه هایی 
که در این حوزه وجود دارد به رئیس قوه قضائیه ارائه شد و از ایشان درخواست شد 
که به خاطر اینکه بعضی از این مسائل جنبه های حقوقی و قانونی دارد، ایشان 

پشتیبانی کنند و قرار شد آن چیزی که حق و عدالت است اتفاق بیافتد.
وی اظهار داشت: در دیدار با اقشار مختلف مردم استان فضایی فراهم شد که 
مسوولان و نمایندگان اقشار مردم از حوزه های مختلف صحبت هایی با رئیس 
قوه داشتند و مطالباتی را چه از مجموعه حاکمیت نظام و چه دستگاه قضایی در 

استان و در کشور مطرح کردند.
مرتضوی اظهار کرد: جلساتی نیز با حضور خیرین و کارکنان دستگاه قضا و 
جلسه ای را با شورای اداری و مدیران استان داشتیم که در آن جلسه درباره 

مشکلات آب استان با رئیس قوه قضائیه صحبت و مسائل موجود تبیین شد.
استاندار اصفهان تاکید کرد: در جلسه شورای اداری در بخش آب با محوریت 
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری صحبت هایی شد و مشکلات و مسائلی 

که در این زمینه وجود دارد بیان شد.
وی افزود: در حوزه آلودگی هوا و منشأ آن که یکی از آنها سوختن مازوت در 
نیروگاه شهید محمد منتظری در برهه هایی از سال است، گزارش هایی به رئیس 

دستگاه قضا ارائه شد.
استاندار اضافه کرد: معاون هماهنگی امور اقتصادی استان هم در حوزه مباحث 
اقتصادی و بانکی که در استان و کشور وجود دارد صحبت کرد و مسائل و 
مشکلات فرهنگی و اجتماعی نیز بیان شد و در مجموع یک نگاه جامعی از مسائل 

عمده استان به رئیس قوه قضائیه منتقل شد.
وی تصریح کرد: در ساعات پایانی شب نیز همه معاونان قوه قضائیه به استان 
مراجعه کردند و جلسه شورای عالی قضایی کشور و شورای دستگاه قضایی 
استان تشکیل شد و گزارشی از بازدیدها و ارزیابی های معاونان از سراسر استان 
مطرح شد که منجر به اتخاذ تصمیمات خوبی بمنظور تقویت این حوزه ها در 

استان گرفته شد.
وی خاطرنشان کرد: این نکته برای ما بسیار مهم بود که درباره پروژه های پیشران 
استان سعی کردیم که تصمیمات خوبی را بگیریم و رئیس دستگاه قضا نیز قول 

مساعدت و کمک دادند که یکی از آنها پروژه قطار سریع السیر است.
به گزارش ایرنا، رییس قوه قضاییه در هجدهمین سفر استانی خود در صدر هیات 

عالی قضایی به اصفهان سفر کرد.

استاندار اصفهان گفت: درباره چالش بزرگ استان یعنی 
فرونشست از رئیس قوه قضائیه درخواست شد که این 
مساله را به عنوان یک مطالبه عمومی در دستور کار قرار 
دهند و ایشان نیز این قول را دادند که بصورت ویژه در 

سطح ملی پیگیری شود.

درخواست استانداراصفهان ازرئیس قوه قضائیه 
درنشست بازآفرینی شهری مطرح شد:

پیگیری موضوع فرونشست در سطح ملی

گزارش
مدیر پژوهش، خلاقیت و فناوری های 
نوین شهرداری اصفهان گفت: شهرداری 
در راستای رونق بخشیدن به صنایع دستی، 
سال آینده گذر ویژه صنایع دستی را در پارک 
هشت بهشت ایجاد خواهد کرد تا هنرمندان 
صنایع دستی بتوانند محصولات خود را تولید 

و عرضه کنند و به فروش برسانند.
مرتضی نصوحی در آئین اختتامیه ایده کاپ 
دوازدهم )طراحی نمادهای شهری با صنایع 
دستی ترکیبی و خلاق(، اظهار کرد: در 
اصفهان دو برند شهر جهانی صنایع دستی و 
شهر خلاق صنایع دستی را داریم، اما بسیاری 

با این مفاهیم کمتر آشنا هستند.
وی با بیان اینکه ۱۴ شهر و روستا در کشور 
عضو شبکه شهرهای جهانی صنایع دستی 
هستند، افزود: پنج شهر نیز در کشور به 
عضویت شبکه شهرهای خلاق صنایع دستی 

درآمده اند.
فناوری های  مدیر پژوهش خلاقیت و 
نوین شهرداری اصفهان با بیان اینکه 
همه شهرهای بزرگ با مشکلاتی روبه رو 
هستند که موجب شده است شهروندان آن 
شهرها آسیب ببینند، خاطرنشان کرد: در 
شهر اصفهان نیز با مشکلاتی همچون 
کمبود آب، آلودگی هوا و فرونشست زمین 
مواجه هستیم؛ لذا این شبکه سازی با توجه 
به راهبردهای نادرست توسعه شکل گرفته 
است تا شهرهایی که مزیت های مناسبی 
همچون صنایع دستی دارند به این موارد 

بپردازند.
نصوحی تصریح کرد: فعالیت در حوزه 
و  نمی کند  ایجاد  آلودگی  صنایع دستی 
اشتغال زا است، از سوی دیگر صنایع دستی 
با جذب گردشگر ارتباط نزدیکی دارد و رونق 
شهرها به واسطه آن شکل می گیرد و کمک 
می کند تا برای فرهنگمان ارزش قائل شویم 

و از توسعه صنعتی آسیب زا فاصله بگیریم.

وی با تاکید بر اینکه مدیریت شهر به دنبال 
برگزاری ایده کاپ های مختلف است، اضافه 
کرد: سیزدهمین ایده کاپ نیز به موضوع 
گردشگری اختصاص دارد، فراخوان آن اعلام 
شده است تا از ایده های شهروندان و نخبگان 

بهره مند شویم.
مدیر پژوهش خلاقیت و فناوری های نوین 
شهرداری اصفهان با اشاره به شعار »با هم 
بهتریم« که محور اقدامات این حوزه است، 
ادامه داد: با هم بهتر می توانیم فکر کنیم، 
تصمیم بگیریم، اجرا و حتی نظارت کنیم، 
چراکه اگر میان حوزه تصمیم گیر و اجرایی 

فاصله بیفتد، ضعیف خواهیم ماند.
نصوحی با تاکید بر اینکه با طراحی ایده کاپ ها 
و مسابقات و اجرای آن حال همه ما با هم بهتر 
است، گفت: با برگزاری ایده کاپ ها مدیریت 
شهری به دنبال آن است تا ویژگی های 
شهر خلاق صنایع دستی و شهر جهانی 
صنایع دستی را به نمادها و المان ها که در 

سطح شهر نصب می کند، گره بزند.
وی اظهار کرد: در راستای رونق بخشیدن 
به این صنعت، سال آینده گذر ویژه صنایع 
دستی در پارک هشت بهشت ایجاد می شود 
تا هنرمندان صنایع دستی بتوانند محصولات 
خود را در آن تولید و عرضه کنند و به فروش 

برسانند.
مدیر پژوهش خلاقیت و فناوری های نوین 
شهرداری اصفهان ادامه داد: بدون شرکت 
کنندگان، برنامه هایی همچون ایده کاپ ها 
شکل نمی گیرد؛ لذا امیدوارم کیفیت آثار 
دریافتی به مرور ارتقا یابد تا شاهد اثربخشی 

بیشتر آنها باشیم.

 گذر ویژه صنایع دستی
در پارک هشت بهشت 

راه اندازی می شود

مدیر پژوهش، خلاقیت و فناوری های نوین 
شهرداری اصفهان:

 خبر
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مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات استان اصفهان، از اتصال ۷۹ روستای بالای 
۲۰ خانوار این استان از ابتدای امسال به شبکه ملی اطلاعات و اینترنت پرسرعت با 

جمعیتی ۱۶ هزار و ۷۱۹ نفری با پنج هزار و ۳۲۱ خانوار خبر داد.
جعفر مطلب زاده روز سه شنبه در گفت و گو با ایرنا با بیان اینکه با احداث یا ارتقای 
سایت روستایی با فناوری نسل سوم از ابتدای امسال تاکنون ۷۹ روستا به شبکه 
ملی اطلاعات و اینترنت متصل شدند، اظهار داشت: زمینه رشد و توسعه بیش از 

پیش این روستاها با اتصال به شبکه ملی اطلاعات و اینترنت محقق خواهد شد.
وی با اشاره به برنامه های وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات برای بهره مندی 

روستاهای استان از پوشش همراه و اینترنت، افزود: روند اتصال روستاهای استان 
از محل بودجه USO )توسعه خدمات عمومی اجباری روستایی( ادامه دارد و با 

برنامه ریزی لازم برای تحقق این امر در استان اصفهان در حال تلاش هستیم.
مدیر کل ارتباطات و فناوری اطلاعات استان اصفهان گفت: برنامه ریزی لازم 
برای اتصال ۱۶۳ روستای بالای ۲۰ خانوار به شبکه ملی اطلاعات در استان 

انجام شده است.
وی اضافه کرد: ۱۱۷ خانوار این استان با پوشش جمعیتی حدود ۴۰۰ نفر نیز امروز 
با احداث ۲ سایت روستایی با فناوری نسل سوم به شبکه ملی اطلاعات و اینترنت 

متصل شدند.
مطلب زاده بیان کرد: با احداث این سایت ها، روستاهای دوراهان و شاملو از توابع 
بخش پادناعلیا سمیرم استان اصفهان به اینترنت و شبکه ملی اطلاعات متصل 

شدند.
وی خاطرنشان کرد: تعداد مشترکان همراه اول در استان پنج میلیون و ۵۶۷ هزار 
و ۷۹۲ خط و تعداد مشترکان ایرانسل ۲ میلیون و ۹۴۱ هزار و ۹۹۷ مشترک است 
و هم اینک تمام شهرهای استان اصفهان از پوشش نسل های سوم و چهارم تلفن 

همراه برخوردارند.

مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات 
استان اصفهان خبر داد:

اتصال ۷۹ روستای 
بالای ۲۰ خانوار 
استان اصفهان به شبکه 
ملی اطلاعات

خبر

توسط مدیرعامل ذوب آهن اصفهان انجام شد:

بازدید از پروژه LF۳ بخش فولادسازی شرکت
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان:

طرح تفصیلی ۳۳ شهر استان اصفهان ابلاغ شد
 مهدی کوهی مدیرعامل ذوب 
آهن اصفهان از پروژه LF۳ بخش 
فولادسازی شرکت بازدید کرد. در 
این بازدید مدیرعامل فولادتکنیک 
به عنوان پیمانکار گزارشی از روند 
پیشرفت پروژه ارائه داد. مرتضی 
ربانی مدیرمهندسی صنایع شرکت 
نیز گزارشی از فراز و نشیب های 
پروژه و تأخیرات آن ارائه نمود. 
از  شرکت  مدیرعامل  سپس 

پیمانکار خواست لیست تجهیزات 
و اقلام داخلی و خارجی به همراه 
برنامه زمان بندی را برای اتمام 
پروژه و تصمیم گیری نهایی ارائه 
نماید. شایان ذکر است پروژه 
افزایش  موجب   LF۳ ساخت 
تولید بخش فولادسازی از طریق 
افزایش جذب چدن و افزایش تنوع 
محصولات خاص به منظور تأمین 

نیاز داخل می شود.

مدیرکل راه و شهرسازی استان 
اصفهان گفت: طرح تفصیلی ۳۳ 
شهر استان ابلاغ شده، ۲۰ طرح در 
مرحله تهیه و ۱۱ طرح تفصیلی در 
مرحله تحویل مدارک و ابلاغ قرار 
دارد. علیرضا قاری قرآن با اشاره به 
وضعیت طرح های توسعه شهری 
استان اصفهان اظهار داشت: 
طرح های جامع اولین سطح از 
طرح های توسعه شهری هستند 

که با یک افق بلند مدت ۱۰ تا ۱۵ 
ساله نحوه استفاده از زمین برای 
کاربری های مختلف در محدوده 
و حریم شهر را تعیین کرده و 
اولویت مناطق را از نظر بهسازی 
و نوسازی مشخص می کنند. وی 
ادامه داد: پیش بینی می شود تا 
سال ۱۴۰۲ همه شهرهای استان 
از طرح جامع، تفصیلی و مصوب 

برخوردار شوند.
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زومیت: گروهی از دانشمندان مادربردی به نمایش 
گذاشته اند که به جای پردازنده و رم، از قارچ استفاده 

می کند.
آزمایشگاه UCL در دانشگاه UWE بریستول مادربردی 
قارچی به نمایش گذاشته است. این آزمایشگاه که 
توسط پروفسور اندرو آداماتزک رهبری می شود، روی 

رویکردهای نوآورانه در صنعت کامپیوتر متمرکز است.
بر اساس گزارش تامز هاردور، قارچِ استفاده شده در مادربرد 
از طریق میسیلیوم )نخینه هایی بسیار باریک( به شبکه ای 
 Wood ریشه ای در زیر زمین )که گاهی اوقات با نام
Wide Web از آن یاد می شود( متصل می شود. مادربرد 
از میسیلیوم به عنوان جایگزینی رسانا برای سایر قطعات 

الکترونیکی نظیر پردازنده یا حافظه استفاده می کند.
آداماتزک پیش تر در مطالعه ای علمی ثابت کرده بود که 
قارچ ها می توانند به لطف میسیلیوم، از طریق سیگنال 
الکتریکی با هم ارتباط برقرار کنند. میسیلیوم می تواند 
سیگنال های الکتریکی را ارسال و دریافت و همچنین 

حافظه اش را حفظ کند.
نورون های مغز انسان برای برقراری ارتباط با یک دیگر از 
آنچه که متخصصان علوم اعصاب »فعالیت اسپایکی« 
می نامند، استفاده می کنند. بررسی های پروفسور 
آداماتزک نشان می دهد که میسیلیوم قارچ نیز سازوکار 
مشابهی دارد. بدین ترتیب دانشمندان می توانند بود و 
نبود هر اسپایک را به صفر و یک در زبان باینری کامپیوتر 

ترجمه کنند. آداماتزک می گوید که می توان با تحریک 
میسیلیوم در دو نقطه مجزا، سرعت و دقت ارتباط بین 
نخینه های قارچی را افزایش داد. با این کار، میزان رسانایی 
میسیلیوم بهبود پیدا می کند. این فرآیند به رشد حافظه 
کمک می کند و مشابه فرآیندی است که مغز انسان با 
اتکا به آن، باعث خلق عادات می شود. کامپیوترهای 
قارچی نمی توانند در زمینه قدرت پردازشی هم سطح با 
کامپیوترهای سنتی ظاهر شوند، اما این سیستم های 
نوآورانه یک سری مزایا دارند. برای نمونه، این کامپیوترها 
به دلیل بهره مندی از خاصیتِ خودتولیدی )توانایی 
رشد و تکامل( تحمل خطای بالاتری دارند. ازطرفی، 

کامپیوترهای قارچی انرژی کمتری مصرف می کنند.

 مریم یادگاری  پروژه بدنامی 
تضعیف  و  ایران  سازی 
کشورمان درسطح بین المللی 
تمایل  برعدم  آن  اثرات  و 
ارتباطات گوناگون اقتصادی و 
سیاسی سایر ممالک با ایران، 
عباس  که  است  موضوعی 
امور  وزیر  مشاور  عراقچی 
خارجه کشورمان درباره آن 
هشدار داده است. اما ریشه 
این طراحی از کجاست و چه 
عواملی باعث تقویت بیشتر 
آن شد؟. دراین خصوص با 
شهریار حیدری، نائب رئیس 
کمیسیون امنیت ملی مجلس 
گفتگو  به  اسلامی  شورای 
نشستیم که درادامه می خوانید:

 دبیرشـورای راهبـردی 
روابط خارجی کشـورمان 
طـی روزهـای گذشـته راجع 
پـروژه مشـروعیت زدایـی از 
جمهـوری اسـلامی در دنیـا 
کـه  گفتـه  و  داده  تذکـر 
صهیونیسـم ها درتلاشـند که 
ایران را به عنـوان یک تهدید 
و یـک نظـام غیرقابـل قبول 
معرفـی کنند و چنیـن اقدامی 
کشـورها  می شـود  باعـث 
بـرای همکاری با ایـران دچار 
تردیـد شـوند. بـه نظر شـما 
آیـا ایـن هشـدار می توانـد 
تلنگـری بـرای برخـی تغییر 

تاک تیک ها باشد؟
واقعیتش تحـولات سیاسـی به طور 
کلی درهمـه دنیا متأثـر از تحولات و 
سیاسـت های داخلی کشورهاسـت. 
خـب مـا هرچقـدر درداخـل موفـق 
عمل کنیم تاثیرش برسیاسـت های 
خارجـی هم مشـهود اسـت. بالاخره 
بایـد واقعـاً بپذیریـم کـه برخـی از 
سیاسـت های دیپلماسـی مـا موفـق 
نبـوده و توفیقاتـی نداشـته، بعضـاً 
موفـق بـوده و توفیقاتی هم داشـتند. 
آقای عراقچی هم به درسـتی اشـاره 
کردند. بحـث ایـران هراسـی، امروز 
بـه عنـوان یـک پدیـده جریـان پیدا 
کـرده اسـت. ابتـدا از کشـورهای 
عربی و بعـد از کشـورهای اروپایی با 

محوریت رژیم صهیونیسـتی آمریکا 
بـود. ایـن جریـان از شـرایط موجود 
داخلـی کشـورمان، بهـره بـرداری 
بیشـتری شـد. بالاخره این هـا بلدند 
چگونـه عملیـات روانـی راه بیندازند. 
الان برخـی از کشـورهای عربـی 
پای رژیم صهیونیسـتی را بـه عنوان 
سـفارت بـاز کردنـد، ناشـی از همان 
ایران هراسـی اسـت کـه قبـاً رژیم 
صهیونیسـتی در منطقـه آمـده و 
شـایعه و شـبهه ایجاد کـرده و نهایتاً 
کشورهای عربی درسـایه آن بمباران 
تبلیغاتـی پذیرفتنـد که به هرشـکل 
ایـران یـک خطـر و یـک دشـمن و 
فان وبهمان اسـت و خـب می روند 
به سمت رژیم صهیونیسـتی آمریکا. 
در حالی که بـا واقعیت هـا همخوانی 
ندارد، ایـران همواره به این کشـورها 
اعـام کـرده کـه درکنارهم باشـیم. 
امـا بـه هرحـال بایـد بپذیریـم کـه 
یک سـری رفتارهـای دیپلماسـی و 
رفتارهـای داخلـی درحوزه اجـرا باید 

تغییراساسـی پیـدا کند.
 چـه تحولاتـی باعـث 
بهانـه  کـه  می شـود 
بیشـتری بـرای تغییرنگرش 
هـا نسـبت بـه کشـورمان 

ایجاد کند؟
رفتارهـای سیاسـی غلـط. ببینیـد، 

بعضی هـا واقعاً نبایـد هراظهارنظری 
داشـته باشـند. بعضی ها بلد نیسـتند 
چگونـه حـرف بزننـد امـا صحبـت 
می کننـد، خـب می تواننـد صحبـت 
نکننـد. این هایـی کـه بلـد نیسـتند 
صحبـت کننـد و اظهـار نظرشـان 
باعـث تنـش در فضـای داخلـی و 
خارجـی کشـور می شـود، ایـن افراد 
باید کنترل و مدیریت شـوند. با کمال 
تأسـف همیـن رفتارهـا باعث شـده 
کـه نگرش هـای منفـی نسـبت بـه 
ایـران تـداوم پیـدا کنـد، این هـا فکر 
می کنند کـه بلدند. درایـن خصوص 
بارها رهبری تذکر داده اما متاسـفانه 
ایـن پدیـده اظهـار نظرهـای ناپخته 
ادامـه دارد. هرگونـه اظهـار نظـری 
مخصوصاً کسـانی کـه جایـگاه بین 
المللـی دارنـد و صحبت هایشـان 
اثرگـذار اسـت و بازتـاب دارد، این ها 
باید کنتـرل شـوند چـون نتیجه اش 
همیـن اوضاعـی می شـود کـه آقای 
عراقچـی هشـدار دادنـد و داریـم 

. می بینیـم
 کسـانی کـه نمی تواننـد 
درسـت صحبـت کننـد و 
تنـش زایـی می کننـد یـک 
بحـث اسـت، امـا واقیعـات 
دیگـر جامعه مثـل اعتراضات 
اخیـر و نـوع واکنش هـا، نیـز 

موضوع دیگـری اسـت. این 
جریـان چـه انـدازه می تواند 
برنگاه هـای فرامنطقـه ای به 
بیـن  روابـط  و  کشـورمان 

المللی ما، اثرگذار باشد؟
ببینیـد، قطعاً همه این هـا درفتارهای 
بیـن المللـی بـی تاثیرنبـوده اسـت. 
بـه هرحـال همـه ایـن اتفاقـات 
کـه اغتشـاش نبـوده و اتفاقـاً پایـه 
اغتشاشـات، اعتراضـات و مطالبـه 
گـری هـا بـود. بالاخـره اعتـراض 
حـق طبیعـی مـردم اسـت. خـب 
مـردم بـه وضعیـت موجـود معترض 
هسـتند، از عملکرد مدیـران و دولت 
نارضایتـی دارنـد و امـری طبیعـی 
اسـت. مـا هـم بـه عنـوان مجلـس 
نقـد می کنیـم و ماهـم اعتـراض 
داریـم. اتفاقـاً خیلـی از مسـئولان 
و مقامـات هـم منتقـد ایـن اوضـاع 
هسـتند. امـا بـا کمـال تأسـف وقتی 
کـه پدیده هـای اجتماعـی درسـت 
مدیریت نمی شـود، یعنی گرفتاری و 
مشـکات اقتصادی مـردم مدیریت 
نمی شـود، دولـت هـم کـه از کنترل 
معیشـتی و اقتصـادی ناتوان اسـت، 
می آینـد جنبـه بحـران و ناامنـی و 
آشـوب گـری بـه آن می دهنـد. 
درحالـی که بسـیاری از ایـن حوادثی 
کـه شـاهدیم، موضوعـات اجتماعی 

اسـت. هیـچ کسـی انـکار نمی کنـد 
که پـای اغتشاشـی هم درمیـان بود، 
کمااینکـه رفتنـد درحرم شـاهچراغ 
رگبـار گرفتنـد، دربعضـی از شـهرها 
رگبـار گرفتنـد، این هـا اغتشـاش 
اسـت. 90 درصد همـه ایـن بندگان 
خدایـی کـه دسـتگیرکردند وقتی از 
این هـا سـؤال می کنیـد می بینیـد یا 
بیکارند یا گرسـنه اند یا دهها مشـکل 
معیشـتی و گرفتـاری زندگـی دارند. 
کسـی کاری بـه اصل نظـام نـدارد، 
مـردم رفـاه و آسـایش می خواهنـد. 
خـب این هـا را تأمیـن کننـد ببیننـد 

بازکسـی معتـرض می شـود.
 بـه نظرشـما آیـا نـوع 
بـا  کـه  ای  مواجـه 
معترضـان شـد و می شـود، 
باعث زمینه سـازی بیشـتری 
برای ایـران هراسـی و پروژه 
کشـورمان  سـازی  بدنـام 

نیست؟
بلـه. البته رهبـری هـم تدبیرکردند و 
یک سـری را آزاد کردند، انشـالا بقیه 
زندانیـان هـم بـا تدبیـر مقـام معظم 
رهبری به خانواده هایشـان برگردند.

 بـا همـه ایـن تفاسـیر، 
چشم انداز کشـورمان را 

چگونه می بینید؟
انشالا روبه بهترشدن است.
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مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان گفت: در روزهای 
اخیر مطلبی با موضوع ممنوعیت آوازخوانی در پل خواجو در فضای مجازی منتشر 
شد که این مطلب تکذیب می شود و همچنان این روند فرهنگی و هنری ادامه خواهد 

داشت.
به گزارش ایرنا، مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی اصفهان از 

ادامه روند اجرای مردمی موسیقی سنتی ایرانی در بخش تحتانی پل خواجو خبر داد.
علیرضا ایزدی گفت: بی تردید اصفهان یکی از اصلی ترین مراکز تولد مکاتب موسیقی 
اصیل ایرانی است، لذا فات مرکزی ایران نقش مهمی در امتداد حیات هنر موسیقی 

سنتی ایرانی ایفا می کند.
وی ادامه داد: با توجه به معماری خاص پل تاریخی خواجو که به صورت ســه طبقه 
طراحی شده است، از حدود چهار سده قبل تاکنون برخی از اصفهانی های خوش قریحه 
با حضور در طبقات تحتانی پل خواجو بویژه بر روی بســتر بند سنگی این پل و در 
طبقه زیرین شاه نشــین مرکزی این پل همراه با نوای دل نشین زاینده رود، اقدام به 
اجرای موسیقی سنتی می کردند. ایزدی تصریح کرد: اگرچه در سال های اخیر برخی 
موسیقی های بی هویت نیز در این مجموعه برگزار می شد که در بعضی مقاطع شاهد 
بروز برخی ناهنجاری های اجتماعی و فرهنگی بوده ایم، لکن معتقدیم بخشــی از 

شکل گیری و امتداد حیات مکتب موسیقی اصیل اصفهان وابستگی تمام و کمالی به 
اجرای موسیقی سنتی در طبقه هایرزیرین پل خواجو دارد و امیدواریم تا با همکاری 
نهادهای فرهنگی و اجتماعی موسیقی اصیل ایرانی به حیات خود ادامه دهد. به گزارش 
ایرنا، چند روز اخیر مطلبی در شبکه های اجتماعی مبنی بر ممنوعیت آوازخوانی در پل 
خواجوی اصفهان منتشر شد که واکنش های بسیاری به همراه داشت. در روزهای اخیر 
با افزایش خروجی سد زاینده رود و بارش های خوبی که صورت گرفت، آب در بستر 
رودخانه زاینده رود در کانشهر اصفهان جریان دارد و بسیاری از مردم و گردشگران 

به کنار رودخانه و پل های تاریخی می آیند.

آوازخوانی در پل 
خواجو اصفهان 
ممنوع نشده است!

مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی استان 
اصفهان:

خبر اول

ISFAHAN
N E W S

کدام نهنگ ها قوی ترند
 بیت کوین یا اتریوم؟

اغنیا در کدام دریا 
پولدارترند

 بهترین درمان طبیعی برای آلرژی ها
خب قطعـاً بهتریـن درمان، پیشـگیری اسـت. بـه توصیه پزشـکان 
بهتر اسـت بـه منظـور پیشـگیری از ایجـاد عائـم آلـرژی از قرارگیری 
در معـرض عوامـل محـرک و حساسـیت زا اجتنـاب کنیـد. پـس تـا حد 
ممکـن از قرارگیـری در معـرض محرک هـا دوری کنید. به طـور مثال، 
در صورتی که نسـبت بـه یـک دارو حساسـیت داریـد، حتمـاً موضوع را 
به پزشـک اطاع دهیـد. در صـورت نیاز به آنتـی بیوتیک، ممکن اسـت 
پزشـک این دارو را تجویـز کند. گاهـی اجتنـاب و دوری از برخی عوامل 
اسـترس زا دشـوار اسـت. به همین دلیـل، برخـی اوقات پـس از صحبت 
با پزشـک در مورد عائم آلـرژی، بهتر اسـت از یـک روش خانگی برای 

درمـان عائم ناشـی از آلـرژی اسـتفاده کنید.
 درمان های خانگی برای آلرژی

شستشـوی بینـی بـا محلـول آب نمـک: طبـق نتایـج حاصـل از 
تحقیقـات انجـام شـده، اسـتفاده از محلـول آب نمک برای شستشـوی 
بینی باعث کاهش عائم ناشـی از حساسـیت شـده و تاثیـرات مثبتی در 

افراد مبتـا بـه رینیـت آلرژیک )تـب ینجـه( دارد.
فیلتر هـوا: در فضـای داخل خانـه از فیلتر هـوا اسـتفاده کنیـد. فیلتر هوا 
بـا بـه دام انداختـن عوامـل حساسـیت زایی از جمله گرده هـا، غبـار و .... 

می توانـد باعـث کاهـش آلرژن هـا در محیط شـود.
باباآدم کوهـی: طبق نتایـج حاصل از تحقیقـات، باباآدم کوهـی به اندازه 

یک آنتی هیسـتامین بـرای مبارزه بـا عائم آلرژی مؤثر اسـت.
بروملیـن: بروملیـن آنزیمـی اسـت کـه در پاپایـا و آنانـاس وجـود دارد. 

بروملیـن تـورم را کاهـش داده و باعـث بهبـود تنفـس می شـود.
طـب سـوزنی: طبـق نتایـج حاصـل از تحقیقـات، طـب سـوزنی بـرای 
کاهـش عائـم ناشـی از آلرژی هـای فصلـی دائمـی یـک گزینـه 

. لی سـت عا
پروبیوتیک هـا: پروبیوتیک هـا باعـث بهبـود عائـم رینیـت آلرژیـک 

. ند می شـو
عسل: شـواهد تجربی حاکی از آن اسـت که با خوردن عسـل حساسیت 
فرد نسـبت به گرده هـای زنبور عسـل کاهـش می یابـد. اگرچه شـواهد 

علمی برای اثبـات این نظریه در دسـترس نیسـت.
دسـتگاه های تهویه مطبـوع و رطوبت گیر: دسـتگاه های تهویـه مطبوع 
و رطوبت گیـر بـا کاهـش رطوبـت از رشـد کپک هـای حساسـیت زا بـه 

کاهـش عائـم آلـرژی کمـک می کنند.
اسـپیرولینا: طبـق نتایـج حاصـل از تحقیقـات اسـپیرولینا غذایـی )یک 
جلبک سـبز آبـی( بـرای کاهـش عائـم رینیـت آلرژیـک مؤثر اسـت.

گزنه: گزنه یک درمان طبیعی برای بهبود عائم آلرژی است.
کوئرسـتین: کوئرسـتین ماده طبیعی موجـود در کلم بروکلـی، گل کلم، 
چـای سـبز و مرکبـات اسـت. گفتـه می شـود کوئرسـتین باعـث تثبیت 

ترشـح هیسـتامین، و کنتـرل عائـم آلرژی می شـود.
ویتامیـن C: پزشـکان توصیـه می کنند برای کاهش سـطح هیسـتامین 

روزانـه 2000 میلی گـرم ویتامین c مصـرف کنید.
اسـانس نعنـاع فلفلـی: طبـق نتایـج حاصـل از تحقیقـات انجـام شـده، 
روغـن نعنـاع باعـث کاهـش التهـاب شـده و در نتیجـه عائـم آسـم و 
رینیـت آلرژیـک را کاهـش می دهـد. می توانیـد روغن های ضـروری را 
در هـوا پخش کنید، امـا در صورت اسـتفاده موضعی بایـد آن را در روغن 

حامـل رقیـق کنید.
اسـانس اکالیپتوس: بـه منظور کاهـش عوامـل ضدمیکروبـی در فصل 

آلرژی از اسـانس اکالیپتـوس اسـتفاده کنید.
اسـانس روغنی کنـدر: طبق نتایـج حاصـل از تحقیقات اسـانس روغنی 
کنـدر بـه درمـان عائـم رینیـت آلرژیـک چنـد سـاله کمـک می کند. 
می توانیـد از اسـانس کندر در هوا اسـتفاده کـرده و یا آن را بـا یک روغن 

حامـل ترکیـب کـرده و پشـت گوش تـان بمالید.

https://www.healthline.com/health/home-remedies-
for-allergies#precautions

 پریسا جمدی   درمان های خانگی بسیاری از جمله 
استفاده از محلول طبیعی برای شستشوی بینی و استفاده 
از برخی روغن های ضروری برای تسکین علائم ناشی 
از آلرژی وجود دارند. اما بهتر است ابتدا علت آلرژی خود 
را شناسایی کرده و با پزشک مشورت کنید. پزشکان 
معمولاً از طریق روش های مختلفی از جمله دارو و واکسن 
اقدام به درمان آلرژی می کنند. اما راه های طبیعی و 
خانگی نیز برای درمان آلرژی در دسترس هستند که 

ارزش امتحان کردن را دارند.

گزارش

درمان های خانگی برای آلرژی فصلی را بشناسید؛

خداحافظی با عطسه ها

 )BTC( در دنیای ارزهای دیجیتال، بیت کوین
ETH( بزرگ ترین دارایی های  واتریوم )
دیجیتال بر اساس ارزش بازار هستند که 
مسیر کل بازار را دیکته می کنند. با این حال، 
توزیع این ارزهای دیجیتال بسیار متفاوت 
است، به طوری که اتریوم در مقایسه با بیت 
کوین درصد بیشتری از عرضه خود را در اختیار 

نهنگ ها قرار می دهد.
طبق گزارش ها، تا 26 فوریه 2023، حدود 39 
درصد از کل عرضه اتریوم در میان آدرس های 
بزرگ، متمرکز شده است. این در تضاد کامل 
با بیت کوین است که آدرس های بزرگ، تنها 

11 درصد از کل عرضه آن را در اختیار دارند.
به نظر می رسد که افزایش اتریوم های 
با  بزرگ  آدرس های  در  نگهداری شده 
افزایش فعالیت توسعه شبکه همزمان بوده 
است. ویژگی استیکینگ اتریوم، به دنبال 
اجرای ارتقای تاریخی ادغام، مهم ترین نقطه 
برجسته برای این اکوسیستم مالی غیرمتمرکز 
باقی مانده است. پس از ماه ها آزمایش، 
سرمایه گذاران قرار است در ماه مارس پس 
از شروع به روزرسانی شانگهای، برداشت 

اتریوم های استیک شده را فعال کنند.
اگرچه تعداد بالای نهنگ های اتریوم و مقدار 
ETH نگهداری شده توسط آنها پیامدهای 
متفاوتی دارد، اما می تواند به چشم انداز قیمت 
این دارایی در آینده اشاره کند. از آنجایی که 
اتریوم دستخوش تحولات مهمی است، 
طرفداران آن هنوز شرط می بندند که ممکن 
است اتریوم روی بیت کوین اثر بگذارد و از آن 
پیشی بگیرد. در عین حال، می توان استدلال 
کرد که اتریوم در مقایسه با بیت کوین نسبتاً 
ارزان است و جمع آوری آن در مقادیر زیاد 

مقرون به صرفه تر است.
تمرکزثروت کریپتودردستان چند دارنده 
بزرگ، موضوعی بحث برانگیز در محافل 
دارایی رمزارزی است. برخی استدلال می کنند 
که این یک نتیجه طبیعی بازار است و افراد 
ثروتمند می توانند اجازه داشته باشند مقادیر 
زیادی از دارایی های رمزارزی را در اختیار 
بگیرند. برخی دیگر نیز استدلال می کنند که 
این تمرکز ثروت در تضاد با اخاق غیرمتمرکز 
ارزهای دیجیتال است و می تواند منجر به 

دستکاری بازار شود.
صرف نظر از نظرات مختلف در مورد این 
موضوع، واقعیت این است که عرضه اتریوم 
در مقایسه با بیت کوین به طور قابل توجهی 
در دستان چند دارنده بزرگ متمرکز است. 
این می تواند پیامدهای مهمی برای آینده 

اکوسیستم اتریوم و قیمت آن داشته باشد.

ضرورت تغییر در برخی رفتارهای دیپلماسی
نائب رئیس کمیسیون امنیت ملی مجلس شورای اسلامی مطرح کرد:

این کامپیوتر دود از سر بلند می کند:

ارچ به جای رم و سی پی یو!

 زهره رجبی  چندی پیش و پس از زلزله 
ویرانگر در ترکیه و سوریه، اطاعات نادرستی 
در فضای مجازی منتشر شده است که نشان 
می دهد این زلزله توسط یک برنامه تحقیقاتی 
آمریکا به نام هارپ ایجاد شده است. اما هارپ 
چیست و چرا به بایای طبیعی مرتبط شده 
است؟ از زمان وقوع زلزله مهیب ترکیه و سوریه 
در روز 6 فوریه که منجر به کشته شدن بیش 
از ۴۴ هزار نفر شد، میلیون ها پست در توییتر 
منتشر شده که در آن ها اطاعات، عکس ها و 
ویدیوهایی از این فاجعه به اشتراک گذاشته 
شده اند. بعضی از این پست ها »هارپ«، یک 
فرستنده قوی واقع در آلاسکای آمریکا، را 

مسئول ایجاد زلزله دانسته اند.
HAARP( حروف اختصاری اول  هارپ )
»برنامه پژوهشی شفق قطبی فعال با فرکانس 
بالا« ست. این تأسیسات را ارتش آمریکا در 

سال 1990 ایجاد کرد و از سال 201۴ اداره آن 
به عهده دانشگاه آلاسکا در فربنکز بوده است.

از این فرستنده برای مطالعه یونوسفر استفاده 
می شود که منطقه ای است که در آن جو زمین با 
فضا تاقی پیدا می کند. سیستمی که از مجموع 
آنتن هایی مخصوص تشکیل شده که 180 برج 
آلومینیومی با ارتفاع 50 متری آن را تشکیل 
می دهد. برنامه ای که البته هدف اولیه آن نظامی 

بوده است.
از همان لحظات ابتدایی زلزله بود که شایعات 
قوت گرفتند. اکانت های مختلفی از پست هایی 
را درباره هارپ در توییتر منتشر کرده بودند. 
ربات های شمارشگر بی بی سی جهانی در 
گزارششان ادعا کرده اند بیش از 550 هزار بار 
کلید واژه هارپ با محتواهای مختلف تولید و 

منتشر شده است.
ابرهای عجیب بورسا که عصر روز زلزله در 

آسمان دیده شدند، کیلومترها با کاهرامان ماراش 
فاصله داشتند شروعی بر این شایعات بودند. 
ابرهای عدسی شکل که بعدتر مشخص شد 
بر اثر پدیده ای جوی حاصل از وزش باد در 
عرصه های بالایی هستند و رودبادها آن ها 
اما بهانه ای شدند برای  تشکیل می شوند 
دخالت های بشری در زلزله. ابرهایی که از 
ایران تا آرژانتین هم دیده شدند و حساسیت 

ایجاد کردند.
بی بی سی جهانی برای این شایعات هارپ 
به سراغ جسیکا متیوز، مدیر برنامه هارپ 
رفته اند: »تجهیزات پژوهشی در مقر هارپ 
نمی تواند بایای طبیعی را ایجاد یا تقویت 
کنند.« آرون ریدلی، استاد علوم اقلیمی و فضایی 
در دانشگاه میشیگان با این نظر موافق است و 
می گوید: »مطلقاً هیچ شاهد علمی دال بر اینکه 
هارپ بتواند آب و هوا را کنترل کند وجود ندارد.«

این تأیید را البته در ایران، اساتیدی مثل 
مهدی زارع زلزله شناس و فریبرز ناطقی 
الهی استاد مهندسی سازه تأیید کرده اند و در 
مصاحبه هایشان با خبرآناین شایعه هارپ را 

رد کرده اند.
بی بی سی در گزارشی نوشته است: »هارپ 
در اصل برای تحقیق درباره اثر یونوسفر بر 
ارتباطات نظامی و غیرنظامی و سیستم های 
ناوبری ایجاد شد.« اگرچه با یک جست و 
جوی ساده اینترنتی درباره هارپ به این پاسخ 
می رسید: »هارپ در دوران جنگ سرد با این 
هدف راه اندازی شد که روش هایی را برای 
ارتباط با زیردریایی ها به ساح اتمی کشف کند. 
این زیردریایی ها در آن زمان اهمیت استراتژیکی 
فراوانی داشتند چرا که اصل »تضمین نابودی 
متقابل« در جنگ هسته ای را محقق می ساختند. 
اما این پروژه حتی از قبل از ساخت خود با شایعات 

فراوانی در مورد هدف و کاربردهای آن گره 
خورده است. تئوری های توطئه گوناگونی در 
مورد آن مطرح شده و از انتشار پرتوهای مرگ 
تا کنترل ذهن به آن نسبت داده شده است. 
تکمیل هارپ حدود دو دهه طول کشیده و 250 
میلیون دلار هزینه های ساخت و عملیاتی آن 

بوده است.«
هرچند این پروژه از ابتدای 2000 با واگذاری 
به دانشگاه آلاسکا واگذار شد. تقریباً از آن زمان 
یک اجماع میان دانشمندان به وجود آمده که 
این پروژه دیگر نظامی نیست و اساساً هارپ 

نمی تواند چنین لرزش های عظیمی ایجاد کند.
پرفسور ریدلی می گوید: »در یونوسفر ممکن 
است با فرایندهای متاطم روبرو شوید ... که 
می تواند امواج رادیویی را جذب کند و ارتباطات 
پس از آن میسر نخواهند بود و سیگنال های 

رادیویی در یونوسفر گم می شوند.«

تلاش دررفع اتهام ازعامل زلزله ترکیه و سوریه؛

»هارپ« بی گناه است



 آزاده سلیمان نژاد  مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز 
شهرداری اصفهان با اشاره به اینکه در سال ۱۴۰۲ حدود ۷۰۰ پروژه 
برای فضای سبز اصفهان پیش بینی شده است، گفت: احداث پارک 
کوهستانی در شمال شهر اصفهان در بختیار دشت از پروژه های 

شاخص خواهد بود.
مجید عرفان منش در نشست خبری با اصحاب رسانه گفت: در سال 
آینده همچنین درختان متحمل و سازگار باکم آبی و شرایط اقلیمی در 
شمال شهر اصفهان کاشته می شود که ازجمله آن ها می توان به درخت 

اقاقیا، توت، ارغوان و بلوط همیشه سبز اشاره کرد.
عرفان منش درباره آتش سوزی درختان شهر اصفهان، گفت: متأسفانه 
همه آتش سوزی ها صد درصد عمدی بوده است و طبق بررسی ها 
هیچ یک غیر عمد نبوده است، به گفته وی این چنین اتفاق ها به طور 
عمده توسط معتادان متجاهر انجام می شود یا افرادی که در پارک ها 
تفرج می کنند که البته برای برخورد با این افراد پیگیری قضائی 

می شود.
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان با اشاره به 
اینکه نیاز آبی سالانه فضای سبز شهر اصفهان ۶۰ میلیون مترمکعب 
است، ادامه داد: این در حالی است که به دلیل یک دهه خشک سالی 
نتوانستیم نیاز آبی فضای سبز را تأمین کنیم و متولیان وزارت نیرو 
نتوانستند آبی که حقابه فضای سبز شهر اصفهان بوده و با پول مردم 

این دیار خریداری شده، تأمین کنند.

وی بابیان اینکه ۶۰۰ لیتر بر ثانیه حقابه شهر اصفهان است، ادامه داد: 
در بهترین حالت درمجموع ۲۷ میلیون مترمکعب سالانه از آب های 
سطحی و زیرزمینی و پساب در اختیار سازمان پارک ها برای آبیاری 

فصلی سبز قرار می گیرد.
عرفان منش با اشاره به پایش عرصه های قدیمی شهر اصفهان برای 
شناسایی درختان فرسوده، اظهار داشت: آماری از درختان پرخطر در 
حال حاضر وجود ندارد و پایش ها به همین منظور انجام می شود؛ اگر 
درخت پرخطری شناسایی شد کمیسیون ماده هفت حفظ و گسترش 

درختان، مجوز قطع درخت صادر می کند.
این مدیرعامل بابیان اینکه طی یک سال اخیر ۵۰۰ اصله درخت 

کهن سال برای رفع خطر قطع شدند و یا سقوط کردند، افزود: سقوط 
درختان در شهر اصفهان زیاد شده و خشک سالی و بروز آفات و بیماری 

خسارات بسیاری وارد کرده است.
مجید عرفان منش بابیان اینکه درختان شهر باکم آبیاری روبه رو 
هستند، خاطرنشان کرد: برخی از درختان کهن سال اصفهان ریشه 
در آب داشتند و متأسفانه باید گفت اگر با همین روند پیش برود که 
مادی ها و رودخانه خشک باشد دیگر درخت بید در شهر اصفهان 

نخواهیم داشت.
وی ادامه داد، ازآنجاکه درختان شهر دچار خسارت فیزیولوژیک 
شدند، این شرایط برای عمده درختان سبب شکستن و ریشه کنی 

شده و ازاین رو برای اولین بار با هماهنگی شرکت های دانش بنیان 
سیتی اسکن درختان را انجام می دهیم که تراکم درختان را که دچار 

پوسیدگی شدند، نشان می دهد.
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان با اشاره 
به اینکه بیش از هزار میلیارد تومان در سال ۱۴۰۱ برای فضای سبز 
هزینه شد، گفت: سال آینده برای نگهداری درختان ۳۵۰ میلیارد 
تومان پیش بینی شده و مابقی اعتبارات در بخش زیرساخت خواهد بود.

به گفته وی هشت میلیون مترمکعب پساب خریداری کردیم که 
تصفیه تکمیلی آن ها در دو تصفیه خانه شاهین شهر و سپاهان شهر 
انجام و به سیستم آبیاری تزریق می شود. عرفان منش بابیان اینکه 

۶۰ درصد فضای سبز تحت آبیاری قطرهای است، اظهار داشت: جزو 
سیاست های کلان شهرداری است که به سمت آبیاری هوشمند 
حرکت کنیم و ۴۰ درصد مابقی به صورت بابلر یا حباب ساز است و 
درختان کهن سال را به دلیل عادتی که در طولانی مدت داشتند به 

شیوه غرقابی آبیاری می کنیم.
وی با اشاره به اینکه شوری منابع آب زیرزمینی زیاد شده، خاطرنشان 
کرد: در بهترین حالت بیش از ۹۰ چاه ما آب دهی ندارد و برداشت ما از 

این چاه ها حدود ۱۰ میلیون مترمکعب است.
مجید عرفان منش همچنین با اشاره به ۱۵ اسفند و روز درختکاری 
گفت: امسال در روز درختکاری تمرکز ما بر مدارس است؛ بنابراین 
طرح حیات در حیاط را در دستور کارداریم که حمل و کاشت درختان در 
مدارس خیر ساز انجام خواهد شد و هر شهروندی که درخواست نهال 

داشت در جنگل شمال شهر اصفهان تحویل خواهیم داد.
همچنین آئین »حیات در حیاط« پانزدهم اسفندماه در حیاط هنرستان 
هنرهای زیبای اصفهان برگزار شد، مدیریت شهری و دیگر نهادهای 
مرتبط در این موضوع همچون اداره کل منابع طبیعی و سازمان جهاد 
کشاورزی همدلی و همراهی خود را در حفاظت و حراست از منابع 

طبیعی و حفظ و کاشت درختان در شهر به نمایش گذاشتند.
آئین حیات در حیاط و کاشت درخت در حیاط مدرسه در سایه نام شهدا 
انجام شد همان ها که سال ها پیش با نثار خون خود درخت تنومند 

انقلاب را آبیاری کردند.
حضور نمایندگانی از همه اقشار مختلف مردم در این آئین همچون 
روحانیت، نیروهای نظامی و انتظامی، جوانان و نوجوانان، اساتید، 

پیشکسوتان و فعالان اجتماعی از نکات برجسته این مراسم بود.
در ادامه، از کارشناسان نمونه، مسئولان فضای سبز و معاونین خدمات 

شهر به عنوان قهرمانان طبیعت تحلیل و تقدیر شد.
در پایان این مراسم کاشت نهال توسط حاضران در حیاط هنرستان 
هنرهای زیبا، به همراه اجرای برنامه هنری گروه موسیقی هنرستان 

قابل توجه بود.
به گفته مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان، 
حفظ درختان موجود و فضای سبز شهر اصفهان، آخرین سنگر فتح 
نشده در برابر آلودگی هوا است که باید از آن حراست و حفاظت کرد؛ 
پیام روشنی که همه مردم برای آن که اصفهان، شهر زندگی بشود و 

بماند باید برای آن تلاش کنند.

مدیر عامل آبفای اسـتان اصفهان در نشسـتی با مدیران سـازمان برنامه 
بودجـه و امور مالیاتی اسـتان، بهـره منـدی از دانش شـرکت های دانش 
بنیـان را یکـی از راهکارهای غلبـه بر چالش هـای صنعت آبفا دانسـت.

حسـین اکبریان بـا بیـان اینکه می تـوان از ظرفیـت علمی شـرکت های 
دانش بنیان در بازسـازی شـبکه فرسـوده شـهر اصفهـان بهره مند شـد 
اظهـار داشـت: شـبکه فاضـلاب اصفهـان قدمتـی ۶۱ سـاله دارد و هم 
اکنون ۹ هـزار کیلومتر طول شـبکه و خطـوط انتقال فاضلاب در اسـتان 
وجود دارد کـه از ایـن رقـم ۴ هـزار کیلومتـر آن مختص شـهر اصفهان 

می باشـد.
وی با اشاره به فرسـودگی شـبکه فاضلاب اصفهان گفت: در حدود ۵۰۰ 
کیلومتر از این شـبکه فرسـوده اسـت که تا کنون ۱۹۳ کیلومتـر از آن در 
طـی سـال های اخیـر بازسـازی شـده و ۳۰۷ کیلومتر دیگـر نیـز نیازمند 
بازسـازی اسـت که این امر تنهـا باتـلاش و اسـتفاده از دانـش بومی که 

توسـط شـرکت های دانش بنیان بدسـت آمـده حاصل می شـود.
مدیرعامـل آبفای اسـتان اصفهـان به روش های نوین بازسـازی شـبکه 
فاضـلاب در دنیا اشـاره کـرد و اعلام نمـود: بازسـازی لوله های آسـیب 
دیـده و فرسـوده شـبکه فاضـلاب یکـی از نگرانی هـای مهـم فعـالان 
صنعـت آبفا به شـمار می آید این در حالیسـت که بازسـازی لولـه در جای 
خـود )CIPP( یکـی از رایج تریـن فناوری هااسـت کـه اجـازه می دهد تا 

شـبکه فرسـوده را بـدون اسـتفاده از روش های بـرش باز مـورد اصلاح 
وبازسـازی قرار داد.

اکبریـان افـزود: روش CIPP یکـی از روش هـای بهینه انجـام عملیات 
جهت نوسازی و بازسـازی شبکه فرسـوده فاضلاب در دنیاست که در آن 
نه تنهـا کمترین هزینـه مالی، اسـتهلاک ماشـین آلات، نیروی انسـانی 
و زمان مطـرح اسـت بلکـه از این طریـق شـهروندان متحمـل کمترین 
آسـیب های روانـی، جسـمی، اقتصـادی و اجتماعـی در محـدوده انجام 

پروژه بازسـازی شـبکه فرسـوده فاضلاب می شـوند.
وی افـزود: خوشـبختانه شـرکت های دانـش بنیـان در کشـور بـه ایـن 
تکنولـوژی نویـن دنیـا دسـت یافته انـد و می تـوان بـا بهـره منـدی از 
دانش این شـرکت ها، چالش فرسـودگی شـبکه فاضـلاب در اصفهان را 
برطرف نمـود چرا که هـم اکنون ۳۰ کیلومتر از شـبکه فرسـوده اصفهان 

بایـد در کوتاه تریـن زمـان ممکـن اصلاح و بازسـازی شـود.
مدیرعامل آبفـای اسـتان اصفهان دربـاره اقدامـات اصلاحی بـه منظور 
بازسـازی شـبکه فاضلاب در سـال های گذشـته گفت: مجـوز فاینانس 
جهت بازسـازی فاضلاب محـور جنوب اصفهـان از خیابان نظـر غربی تا 
پل غدیر در قطرهای ۱۲۰۰ تا ۱۴۰۰ میلیمتر و محور شـمال و بازسـازی 
شبکه فاضلاب در شـهر اصفهان از سـال ۱۳8۶ الی ۱۴۰۱ به طول ۱۹۳ 

کیلومتـر از جمله این اقدامات اسـت.

بحـران  مدیریـت  مدیـرکل 
اسـتانداری اصفهـان گفـت: بـا 
تأمیـن گاز واحدهـای صنعتی این 
اسـتان اسـتفاده از مـازوت پـس از 
سـه ماه در نیروگاه های بـرق قطع 

شـده اسـت.
منصـور شیشـه فـروش در گفـت 
و گـو بـا ایرنـا افـزود: بـا توجـه بـه 
افزایش دمـای هوا و امـکان تأمین 
و توزیـع مناسـب گاز مـورد نیـاز 
نیروگاه های اسـتان از روز دوشـنبه 
مصـرف مـازوت در اصفهـان بطور 

کامـل قطع شـد.
وی ادامـه داد: توقـف مصـرف 
مـازوت در نیروگاههـای اسـتان 
اصفهان بـر اسـاس برنامـه تعیین 
شـده از قبـل و پـس از سـه مـاه 

متوقـف شـد.
بحـران  مدیریـت  مدیـرکل 
اسـتانداری اصفهان اظهار داشـت: 
تصمیـم مصـرف و عـدم مصـرف 
سـوخت نیروگاه هـا در سـطح ملی 
گرفتـه می شـود و برنامـه قطـع 
مصـرف مـازوت در نیروگاه هـا هم 
در زمـره تصمیمات ملی اسـت که 
بـا محوریـت مرکـز کشـور انجـام 
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 قطع مصرف مازوت
در نیروگاه های اصفهان

پس از سه ماه انجام شد؛

مدیر عامل شرکت آبفای استان اصفهان عنوان کرد:

غلبه بر چالش ها با بهره مندی از تکنولوژی دانش بنیان

عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان 
اینکه ایده کاپ دوازدهم مدیریت شهر ویژگی ترکیب کردن 
صنایع دستی با هنرهای شهری را دارد، گفت: به صحنه 
آمدن هنر و اصالت صنایع دستی در سطح شهر که به زندگی 
مردم گره می خورد، کمک می کند که از ما در تاریخ به عنوان 

میراث داران خوبی یاد کنند.
علی صالحی در آئین اختتامیه ایده کاپ دوازدهم )طراحی 
نمادهای شهری با صنایع دستی ترکیبی و خلاق(، اظهار کرد: 
از مشارکت هنرمندان شهر که مجموعه مدیریت شهر را برای 

برگزاری این رویداد خلاقانه یاری کردند، تشکر می کنم.

وی افزود: فناوری های موجود موجب شده است به حافظه 
تاریخی کمتر توجه شود، اما آنچه به ما در روزهای فراموشی 
و زودگذر بودن خاطره ها کمک می کند، پاس داشتن هویت 

خودمان به عنوان یک اصالت است.
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه باید عناصر 
هویتی و اصالت بخش را به زندگی و فضای فرهنگی گره 
بزنیم، خاطرنشان کرد: لازم است به ترکیب کردن علوم 
و فنون در رشته های مختلف بپردازیم تا خروجی های آن 
تولیدات جذاب و متناسب با ذائقه نسل جدید باشد و نشانه های 
میراثی و اصالت هویتی ما را با ظاهر جدید و سلیقه متفاوت 

به عرصه جامعه و زندگی بیاورد که این ایده کاپ همه این 
ویژگی ها را دارد.

صالحی با بیان اینکه ایده کاپ دوازدهم مدیریت شهر ویژگی 
ترکیب کردن صنایع دستی با هنرهای شهری را دارد، تصریح 
کرد: به صحنه آمدن هنر و اصالت صنایع دستی در سطح شهر 
که به زندگی مردم گره می خورد، کمک می کند که در تاریخ از 
ما به عنوان میراث داران خوبی یاد کنند و ما را حافظ تاریخ شهر 

و فرهنگ ایران اسلامی بدانند.
وی ادامه داد: باید از ظرفیت های شهر اصفهان و ۲۰۰ رشته 
صنایع دستی ثبت شده آن عناوینی همچون شهر خلاق 

صنایع دستی و شهر جهانی صنایع دستی پاسداری کنیم و آنها 
را به صحنه بیاوریم.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با تاکید بر اینکه در عرصه 
بین المللی قابلیت رقابت و طرح موضوعات جدیدی با محوریت 
صنایع دستی آمیخته به حوزه مدیریت شهری را داریم، گفت: 
در این راستا ضرورت دارد تا برای خروجی این رویدادها 
فرآیندنگاری خوب و روندنگاری انجام شود، خروجی هایی که 

قابلیت بهره برداری را در فضای شهری داشته باشد.
صالحی افزود: این رویدادها آغازی بر هم زیستی حوزه 

صنایع دستی و فعالیت های مدیریت شهر است.

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان اعلام کرد:

پیش بینی اجرای ۷۰۰ پروژه برای فضای سبز اصفهان در سال آینده
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